
‘Kurucusu öldü‘Kurucusu öldü
örgütü duruyor’örgütü duruyor’

Kredi dolandırıcılığınaKredi dolandırıcılığına
hapis ve para cezasıhapis ve para cezası
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15 TEMMUZ hain darbe girişimini plan-
layan Fethullahçı Terör Örgütü’nün (FETÖ) 
elebaşı Fethullah Gülen’in ölmesini değer-
lendiren CHP Genel Başkanı Özgür Özel, 
Gülen’in birçok veballe gittiğini söyledi. 
Özel,  “Türkiye’de yargı önünde hesap ver-
mesini isterdik ama olmadı. Örgütün kurucu-
su öldü, örgüt ortada duruyor” dedi. AK Parti 
milletvekilleri de Gülen için “Kötü bilirdik, 
ateşi bol olsun’ mesajı paylaştı.

3

4

KENTE üniversite okumak için gelen gençler, 
geçen yılın ücreti olan 2 bin lira karşılığında 
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin misafirhane-
lerinde kalıp 2 öğün yemeklerini yiyebiliyor. 
Karşıyaka ve Buca ilçelerindeki sosyal tesisleri 
elden geçirip yenileyen Büyükşehir Belediyesi 
yetkilileri, aylık 2 bin TL ücret verdikleri tesis-
lerin hijyenik ve güvenilir bir ortam sunduğunu 
söyledi. Tesislerde öğrencilere çamaşırhane ve 
kütüphane gibi hizmetler de sunuluyor.

BASMANE’deki 78 
yıllık dükkanlarında 
dede mesleği kahveci-
liği üçüncü nesil olarak 
sürdüren Bekir Kölgeli 
(60), “Dövülerek yapıl-
dığı zaman dibek, 
makinede çekildiği 
zaman normal kahve 
oluyor. Dibekte dövül-
düğü zaman kahvenin 
aroması, yağı içinde 
kalıyor” dedi. 7

Kahvenin 
hası, dibekte 

dövülendir
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QR KODU QR KODU 
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BUCA’da işçi Şerif Çil’e kendilerini bankacı 
olarak tanıtan, hesabından para çekildiğini ve 
gönderecekleri ‘linke tıklaması’ gerektiğini 
söyleyip Çil’in adına 93 bin lira kredi çekerek 
dolandırıcılık yapan 2 kişi, yargılandıkları dava-
da hapis ve para cezasına çarptırıldı. İzmir 14. 
Ağır Ceza Mahkemesi’nde görülen dava sonucu 
sanıklardan D.Z’ye 3 yıl 9 ay hapis ve 96 bin 
500 lira, K.İ’ye de 3 yıl 4 ay hapis ile 21 bin 
660 lira adli para cezası verildi.
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Güvenilir ve tarafsız haberin adresi Fiyatı 4 TL

TORBALI Ayrancılar’da 700 milyon lirayla 
hayata geçirilecek olan ‘Grand Port’ projesinin 
temeli atıldı. Tarihi Havagazı Fabrikası’ndaki 
tanıtım ve temel atma töreninde konuşan İZKO-
OP Genel Koordinatörü Çağlar Kalkan, “Top-

lam 25 bin 400 metrekare alandaki projemiz 
2+1 ve 3+1 daireler olmak üzere toplam 340 
bağımsız bölümden oluşacak. Projede yüzme 
havuzu, açık ve kapalı spor alanları, çocuk oyun 
alanları ve yürüyüş yolları yer alacak” dedi. 

ARICILAR ARICILAR 
20 BIN KOVANI20 BIN KOVANI
YANGINDAN YANGINDAN 
KURTARDIKURTARDI 3

Garip ki ne garip
UZUN zamandır sosyal medyada 
bir duyuru yer alıyor. Güya Türk 
Petrolleri Anonim Ortaklığı, halka 
açılmış ve hisse satışına başlamış. 
10 bin liralık hisse alan, 
bir ay sonra 100 bin lirayı 
geri alabiliyor.

Tayfur GöçmenoğluTayfur Göçmenoğlu
2

Ah bu 
fırıncılar!

Mahmut Aydoğmuş

5

İzmir’e 700 milyon liralıkİzmir’e 700 milyon liralık
‘Grand Port’ projesi geliyor ‘Grand Port’ projesi geliyor 

Ayda 2 bin liraya Ayda 2 bin liraya 
yurt hizmeti alıyorlaryurt hizmeti alıyorlar

Menemen FK’dan 
mutlusu yok

Murat B. Babaoğlu
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TEKNIK Direktör 
Mustafa Reşit Akçay 
yönetiminde üst üste 
altıncı galibiyetini alan 
Karşıyaka, şampiyon 
olduğu yıl olan 2002-
2003 sezonundan 21 
yıl sonra üst üste 6 
galibiyet aldı ve rakibi 
Bursaspor’u sollayıp 
liderliği devraldı.

İZMİR Büyükşehir Bele-
diyesi’nin “Cumhuriyet 
Her Yerde” sloganıyla 19 
kırsal ilçede 15 
güne yayıla-
cak şekilde 
organize 
ettiği 
Cum-
huriyet 
Bay-
ramı’nın 
101’inci 
yılı kutlama 

şenlikleri Menderes’te 
devam etti. Çukuraltı sa-
kinleri müzikten tiyatroya 

keyif dolu anlar 
yaşarken, 

çocuklar 
atölyelere 

katıldı. 
Mende-
res’te 

7’den 
70’e herke-

si Cumhuri-
yet ruhu sardı.

CUMHURIYET COŞKUSU CUMHURIYET COŞKUSU 
MENDERES’TEYDIMENDERES’TEYDI

KARŞIYAKAKARŞIYAKA  
REKORLA ZIRVEDEREKORLA ZIRVEDE

2

ALTINORDUALTINORDU deplas- deplas-
manda ikinci sıradaki manda ikinci sıradaki 
Beykoz Anadoluspor’u Beykoz Anadoluspor’u 

3-1 mağlup ederek hem 3-1 mağlup ederek hem 
seri yakaladı, hem de ilk seri yakaladı, hem de ilk 
kez dış sahada kazandı.kez dış sahada kazandı.

Karşıyaka, şampiyonluğa 
göz kırpıyor
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İsmail İnan

90 BIN TL’YE90 BIN TL’YE
‘USTA’ YOK‘USTA’ YOK

Hatay ve 
Kahramanmaraş 

depremleri 
sonrası inşaat 

ustaları o 
bölgelerde 
çalışmaya 

giderken İzmirli 
firmalar aylık 
90 bin liraya 

çalıştıracak usta 
bulamamaktan 

şikayetçi

ÖZEL

Filiz Erol
HABER

Levent Levent 
BendeşBendeş

5

Özgür Özgür 
ÖzelÖzel

Çağlar Çağlar 
KalkanKalkan

Şerif ÇilŞerif Çil

7

8

ALTINORDU GÜMBÜR GÜMBÜRALTINORDU GÜMBÜR GÜMBÜR

Filiz
Erol

Mustafa Mustafa 
Reşit Reşit 
AkçayAkçay

İZMİR gibi batıdaki 
kentlerde inşaat usta-
sının adeta karaborsa 
olduğunu söyleyen 
İZTO önceki dönem 
meclis üyesi ve İnşaat 
Mühendisi Levent 
Bendeş, “Sektör 
hem ekip kurmak-
ta zorlanıyor hem 
de bulduğu ekip ve 
ustalara yüksek işçilik 

ücretleri ödemek zo-
runda kalıyor. Günlük 
3-4 bin TL’ye bile usta 
bulmak neredeyse 
imkansız. Bu durum 
özellikle kentsel 
dönüşümde maliyetle-
rin artmasına, yapılan 
sözleşmelerin feshe-
dilmesine ve inşaatla-
rın yarım kalmasına 
neden oluyor” dedi.
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İZMİR İl Milli Eğitim 
Müdürlüğü, Cumhuriyetin 
101’inci yılı için kent genelin-
de çeşitli etkinlikler düzenli-
yor. Cumhuriyet temalı resim, 
şiir, bilgi yarışmaları gibi bir-
çok etkinlik yapılıyor. Kemal-
paşa Halk Eğitim Merkezi’nin 
bu kapsamda tüm halkın ka-
tılımıyla düzenlediği 1 metre 
boyunda ve 1,5 metre geniş-
liğinde Türk bayrağı dokuma 
etkinliği ise organizasyonlara 
renk kattı. Etkinliğe katılmak 
isteyen 7’den 70’e İzmirliler, 

‘Bir ilmek de sen at’ sloganıy-
la Konak Meydanında sırayla 
dokuma tezgahının başına 
geçti. İmece usulü el birliği ile 
Türk bayrağı dokundu.

Kemalpaşa Halk Eğitim 
Merkezi Müdürü Cengiz Aktı, 
“Cumhuriyetimizin 101. Yılına 
yetiştirilmek üzere çeşitli 
etkinlikler gerçekleştiriyo-
ruz. Kadın, erkek, genç ve 
yaşlı herkesin katılımı bizleri 
duygulandırdı. Elbirliğiyle 
dokumayı gerçekleştirdik” 
dedi. DHA

İZMİR Ekonomi Üniver-
sitesi (İEÜ) Medical Point 
Hastanesi 1-31 Ekim Meme 
Kanseri Farkındalık Ayı’nda 
çeşitli etkinlikler yaptı. Meme 
Kanseri’ne dikkat çekmek 
için Karşıyaka Anıtı önünde 
toplanan hastane çalışanla-
rı, Medical Point Run Koşu 
Kulübü sporcularıyla sahil 
boyunca farkındalık yürüyüşü 
yaptı. Çalışanlar, ‘Farkında 
Ol, Sağlığını Koru’ yazılı, 
meme kanserinin simge rengi 
olan pembe tişört de giydi. 
Hastanede gerçekleşen Meme 
Sağlığı Farkındalık Paneli’nde 

ise Meme Kanseri ve sürecine 
dikkat çekildi.

Hastane personellerinin 
katıldığı panele; hastalığı atla-
tan, tedavi süreci devam eden 
meme kanseri hastaları da ka-
tıldı. Her hasta kendi hikaye-
sini panelde paylaştı. Prof. Dr. 
Baha Zengel’in, Meme Kanse-
ri’nin tanı ve tedavi süreçlerini 
detaylandırdığı panelde, Prof. 
Dr. Tarık Salman kanserde 
akıllı ilaç immünoterapi gibi 
güncel tedavi yöntemlerini, 
Op. Dr. Tolgahan Alpaydın 
onkoplastik cerrahiyi anlattı. 
HABER MERKEZİ 

İzmirliler, 101. yıl için
Türk Bayrağı dokudu

Uzun zamandır sosyal 
medyada bir duyuru yer 

alıyor.
Güya Türk Petrolleri Ano-

nim Ortaklığı, halka açılmış 
ve hisse satışına başlamış. 
10 bin liralık hisse alan, bir 
ay sonra 100 bin lirayı geri 
alabiliyor.

Bu duyurularda, yapay zeka 
da kullanılmış. Duyuruyu, 
Ekrem İmamoğlu, Mansur 
Yavaş, Fatih Terim, Tarkan 
gibi ünlüler; yine yapay zeka 
yoluyla seslendiriyor.

Yani dört dörtlük bir dolan-
dırıcılık ve tuzağa düşmemek 
neredeyse imkansız.

Bir dostum, bu zaafı göster-
miş, tuzağa düşmüş. Dolandı-
rıldığının farkına vardığında 

harekete geçmiş, bir yakını 
aracılığıyla adamlarla temasa 
geçmiş ama ne fayda. Kendisi-
nin ve işinin bütün bilgileri on-
ların elinde. Bu defa, el altından 
tehdit başlamış. Saadet zincirine 
dönüştürülen sistem yurt dışına 

da yayıldığı için tehditler ora-
lardan gelir olmuş.

Ve sonuçta dostum, kap-
tırdığı 26 bin bin liranın 
üzerine soğuk su içmiş ama 
bu tehditlere karşı kendini 
savunmak için de an az 90 bin 
lira harcamış.

İşin ilginç tarafı; aylarca sü-
ren bu duyurulara rağmen Türk 
Petrolleri Yönetimi’nden hiç 
bir açıklama gelmedi. Adamlar 
aleni çalışıyor, fütursuz hare-
ket ediyor, onca ünlü insanı 
kullanıyor, siber suçlarla ilgili 

makamlar bir şey yapamıyor.
Daha ilginci, yüzleri, sesleri 

bu dolandırma işinde kullanılan-
lar da sağır sultanı oynuyorlar.

Birincisi garip. İkincisi ondan 
daha garip.

Tayfur 
Göçmenoğlu

tayfurgocmenoglu@gmail.com

Her telden Garip ki ne garip

“

İzmir Şoförler ve Oto-
mobilciler Meslek Odası 
Başkanı Celil Anık, yakın 
dostum. Ancak bu göre-
vinden istifa etti. 

Yüz kızartıcı olmayan 
bir suçtan hapis cezasına 
çarptırıldı, birkaç gün ha-
pis yattı ve “Denetimli Ser-
bestlik” uygulamasından 
yararlanarak tahliye edildi. 
Kararın kesinleştiği gün 
rastlantı sonucu makamın-
da birlikteydik. Kendinden 
emin tavrı dikkatimden 
kaçmadı o gün.

Celil Anık, İzmir şoför 
esnafına unutulmaz hiz-

metler sunmuş bir baş-
kandır. “En Taksi” onun 
eseridir. Takip sistemi 
onun çabalarıyla devreye 
girmiştir. Korsan taksi ile 
en çok savaşan başkan 
odur.

Üstelik Celil Anık, mu-
halifi de olsa; her şoföre 
güler yüzle, tevazu ile 
yaklaşan bir başkandı. 

Taa Seyfi Özgizler’den 
başlayarak bütün oda 
başkanlarını bir şekilde 
tanıyor, hatırlıyorum. 
Anık, hepsine fark atan 
başkandı.

Onu siyasi kimliği 

olmasa da siyasete sürük-
lediler, olmadı. Hep arka-
daşları için çalıştı. Bir mali 
teknik hata yaptığı için on 
yıl önceki davanın sonuç-
lanmasıyla mahkum oldu, 
beş yıl hapis cezası yedi. 
Ama şimdi serbest.

Dernekçilikte, oda baş-
kanlıklarında böyle kazalar 
yaşanabiliyor.

Anık’a geçmiş olsun 
diyorum. Pek yakında 
kongre yapılacak ve yeni 
başkan seçilecek.

Dilerim seçilecek olan 
başkan, Celil Anık’ı arat-
maz.
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Eskiden resmi araçlar 
siyah renkli olurdu ve 
üzerinde “Resmi araca 
mahsustur” yazardı.
Bugün hangi aracın 

resmi olduğunu bilmek 
mümkün değil.

O yüzden şaibe ayyuka 
çıkmış durumda.

Araçlar siyah renkli 
olmadığı ve üzerinde 

‘Resmi araca 
mahsustur’ yazmadığı 

için meydan boş 
kalıyor.

Çocuğunu resmi 
araçla okula 

göndermeler,  hafta 
sonu resmi araçla 
pikniğe çıkmalar, 

berbere, restorana, 
eşe dosta resmi araçla 

gitmeler gırla.
Önlenemez bir tablo 

var önümüzde. 
“Gel de günaha girme” 

dedirten bu tablo.
Resmi araçlarda 
siyah rengi 

kaldıran ölmüşse 
mezarında ters 

yatsın.

Resmi araçlar 
siyah renk olsun

İbrahim 
Ormancı

”

Yazık oldu

Eller selfie çekmesini 
bilmiyor. Benim de sel-
fie çubuğum yok. Bana 

alır mısın anneee!
***

Görmedik, duymadık, 
bilmiyoruz. Ama ha bire 

işkembeden sallayıp 
duruyoruz!

***
Hep birilerine sırtını 

dayayanlar SON KOL-
LANMA TARİHİNİZ 
gelmedi mi sizin?

***
Nesli tükenmekte olan 
üç dişi kızıl panda ken-
dilerine eş arıyormuş. 
Eeee kolay. Evlenme 
programlarına başvur-

sunlar!

GAZİ Mustafa Kemal 
Atatürk’ün 1937 yılında 
Kuşadası’nda yapılacak Ege 
manevralarına katılmak için 
trenle geldiği Efes Selçuk’ta 
kaldığı yapının durumu her 
geçen gün kötüye gidi-
yor.  2019 yılında belediye 
başkanı seçildiğinden beri 
yapının restore edilmesi için 
mücadele eden Efes Selçuk 
Belediye Başkanı Filiz 
Ceritoğlu Sengel, Çevre ve 
Şehircilik İl Müdürlüğü’ne 
yazdığı yazıda yapının res-
tore edilmesi için belediye-
ye tahsisini istedi.

Başkan Ceritoğlu Sengel, 

“2019 yılında Efes Selçuk 
Belediye Başkanı oldu-
ğumda Çamlık Atatürk Evi 
için müracaat etmiştik. 
Atatürk Evi 2019 yılından 
bu zamana kadar inanılmaz 
derecede yıprandı. Valilik-
ten “Çamlık Atatürk Evi’ni 
bize devredin. Biz restoras-
yonunu gerçekleştirelim” 
diye bir talepte bulunmuş-
tuk. Çünkü kendi belediye 
bünyemizde restoratör mi-
marlarımız da var demiştik. 
Ancak o dönem içerisinde 
YİKOB tarafından yapıla-
cağı ifade edilmişti” dedi. 
HABER MERKEZİ 

Sengel: Atatürk Evi 
kaderine terk edilmesin

Medical Point’ten 
meme sağlığı etkinliği

İzmir Büyükşehir Belediye-
si, Türkiye Cumhuriyeti’nin 

101’inci yılı kutlamalarını dört 
bir yana yaymaya devam ediyor. 
İlki 15 Ekim’de Kemalpaşa Aşa-
ğıkızılca Mahallesi’nde yapılan, 
ardından Tire Kahrat, Aliağa 
Hacıömerli, Urla Zeytinler, Foça 
Kazım Dirik Mahallesi ile devam 
eden “Cumhuriyet Her Yerde” 
etkinlikleri, altıncı durağında 29 
Ekim coşkusunu Menderes’e taşı-
dı. Menderes Çukuraltı Mahalle-
si’nde düzenlenen 
şenliklere İzmir 
Büyükşehir 
Belediyesi ve 
Menderes 
Beledi-
yesi bü-
rokratları, 
meclis üye-
leri, siyasi 
parti temsilci-
leri, muhtarlar ve 
vatandaşlar katıldı.

Geleceğe taşınacak 
Şenliğin açılış konuşmasını 

yapan Menderes Belediyesi Baş-
kan Yardımcısı Rüzgar Sönmez, 
“Tarihimizin en değerli günle-
rinden birini, gerçek bir bayramı 
büyük bir mutluluk ve gururla 
kutluyoruz. 101 yıl önce ulu 
önderimiz Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk’ün sonsuza kadar bizlere 
emanet ettiği Cumhuriyet’i, ilk 
günkü coşku ve heyecanla yaşat-
maya devam ediyoruz. Cumhu-
riyet, yönetim şeklinin yanında 
kazanımlarıyla tarihimizin en 
kapsamlı çağdaşlaşma hamlesi-
dir. Hep birlikte Cumhuriyet’e 

sahip çıkmaya, 
kazanımlarını gele-

ceğe taşımaya kararlı-
lıkla devam edeceğiz” 

diye konuştu.
Renkli etkinlikler Kutlamalar 

Bando Vita’nın performansıyla 
başladı. Bando ekibi Cumhuriyet 
ile özdeşleşen birbirinden keyifli 
marşları çalarak 
coşkuyu zirveye 
çıkardı. 
Bandonun 
marşlarına 
vatan-
daşlar 
bayrak-
larla hep 
bir ağızdan 
eşlik etti. 
Ardından 
İzmir Büyükşe-

hir Belediyesi Türk Sanat 
Müziği Orkestrası eşlinde 
Pelin Kadıoğlu sah-
neye çıkarak şarkı-
larını seslendirdi. 
Pelin Kadıoğlu 
performansının 
ardından sahneyi 
İzmir Büyükşehir 

Belediyesi Köy 
Tiyatrolarına 

bıraktı.
Etkinlik 

alanında İzmir 
Büyükşehir Bele-

diyesi Hemşeri 
İletişim Merke-

zi (HİM) standı 
kurularak vatan-

daşların talepleri 
topladı. Alana ayrıca 

çocuklar ve gençler için 

teknoloji atöl-
yesi, origami 

atölyesi, 
gezici kü-

tüphane 
stant-
ları 

ku-
ruldu. 

Gençlere 
VR gözlük 

deneyimi 
yaşatılırken, 

engelsiz bir kent için sokak 
farkındalık çalışmaları yürütül-
dü. Çocuklara yüz boyama ve 
sokak etkinlikleriyle keyifli anlar 
yaşatılırken, Ahmet Piriştina 
Kent Arşivi Müzesi (APİKAM) 
tarafından açılan Atatürklü Yıllar 
Fotoğraf Sergisi ziyaretçilerden 
tam not aldı.

Menderes, 7’den 70’e
Cumhuriyet’i kutladı
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin “Cumhuriyet Her Yerde” sloganıyla 19 kırsal ilçede 15 
güne yayılacak şekilde organize ettiği Cumhuriyet Bayramı’nın 101’inci yılı kutlama 
şenlikleri Menderes’te devam etti. İlçede 7’den 70’e herkesi Cumhuriyet ruhu sardı

Timuçin
Çelebi
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1962 yılında, ABD Başkanı John F. 
Kennedy, Küba’da Sovyet füzeleri olduğunu 
açıkladı. Amerikan Donanması Küba’yı 
ablukaya aldı. 

1983 yılında, Batı 
Almanya ve Fransa’da 
1 milyon 500 bin kişi 
nükleer karşıtı protesto 
gösterisi yaptı.

1967 yılında, Apollo 
7 uzay aracı Dünya 
yörüngesinde 163 

kez döndükten sonra 
güvenli bir şekilde 

Atlantik Okyanusu’na 
indi.

1964 yılında, Jean-Paul Sartre Nobel Edebiyat 
Ödülünü kazandı ama ödülü geri çevirdi. 

Avrupa’da Avrupa’da 
nükleernükleer
karşıtı karşıtı 

protestoprotesto

Apollo 7Apollo 7
dünyayadünyaya

 indi  indi 

ABD-KübaABD-Küba
füze krizifüze krizi

Al Capone’aAl Capone’a
hapis cezasıhapis cezası

Sartre, Nobel’iSartre, Nobel’i
kabul etmedikabul etmedi

1931 yılın-
da, Amerikan 
mafya lideri Al 
Capone vergi 
kaçakçılığı 
gerekçesiyle 11 
yıl hapis cezası 
aldı. 
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‘Bankacıyız’ yalanıyla dolandırıcılığa

Hapis ve para Hapis ve para 
cezası verildicezası verildi

Buca’da işçi Şerif 
Çil’e kendilerini 
bankacı olarak 

tanıtan,hesabından 
para çekildiğini 

ve gönderecekleri 
‘linke tıklaması’ 

gerektiğini söyleyip 
Çil’in adına 93 bin 
lira kredi çekerek 

dolandırıcılık 
yapan 2 kişi, 

yargılandıkları 
davada hapis ve 

para cezasına 
çarptırıldı

İzmir’de kendilerini bankacı olarak tanıtıp 
bir kişinin hesabından kredi çekerek nite-
likli dolandırıcılık yaptıkları suçlamasıyla 

yargılanan 2 sanığa hapis cezası verildi.
Buca’da yaşayan ve işçi olarak çalışan 

Şerif Çil’i (38) 2022 yılında telefonla 
arayan bir kişi, banka görevlisi olduğunu 
söyleyerek hesabından kredi çekildiğini, 
başka hesaplara para transfer edildiğini, bu 
konulardan bilgisi olup olmadığını sordu.

Çil’in böyle bir başvuru ve işlemden ha-
beri olmadığını bildirmesi sonrası şüpheliler, 
kredi işleminin iptali için link gönderecek-
lerini söyledi. Çil, kendisine gelen linke tık-
layarak şüphelilerin talimatlarını uyguladı. 
Bir süre sonra hesabını kontrol eden Çil, 93 
bin lira kredi çekildiğini ve farklı hesaplara 
transfer edildiğini gördü.

Banka şubesine gidince dolandırıldığını 
anlayan Çil, suç duyurusunda bulundu. 
Soruşturmanın ardından gözaltına alınan 
D.Z ve K.İ hakkında “kişinin kendisini 
kamu görevlisi veya banka, sigorta, kredi 

kurumlarının çalışanı olarak tanıtması veya 
bu kurumlarla ilişkili olduğunu söylemesi 
suretiyle dolandırıcılık” suçlamasıyla dava 
açıldı.

İzmir 14. Ağır Ceza Mahkemesi’nde 

görülen dava sonucu sanıklardan D.Z’ye 3 
yıl 9 ay hapis ve 96 bin 500 lira, K.İ’ye de 
3 yıl 4 ay hapis ile 21 bin 660 lira adli para 
cezası verildi.

‘Hesabı	ele	geçirdiler’
Yaşadıklarını anlatan Çil, kendisini 

“banka görevlisi” olarak tanıtan kişinin 
sözlerinden sonra paniğe kapıldığını, işlem-
leri hemen iptal etmek için sorgulamadan 
kendisinden ne istendiyse yaptığını söyledi.

Çil, şöyle konuştu:
“Size bir link göndereceğiz, işlemleri 

iptal edeceğiz’ dedi. Ben de kendisine ‘ev 
aldım, bankaya bir milyon borcum var, 
bana nasıl kredi veriliyor’ diye sordum. O 
da ‘iptal etmemiz için bana yardımcı ol’ 
dedi. Gönderilen linke girdim, hesapları ele 
geçirdi, kredileri iptal edeceğine onaylayıp 
onaylayıp o hesaplara göndermiş.”

‘Aile	hayatım	bozuldu’
Olay sonrası aile ilişkilerinin bozuldu-

ğunu, eşiyle ayrılma noktasına geldiğini 
ifade eden Çil, bankaya olan kredi borçlarını 
ödeyemediğini belirtti.Uzun bir sürecin 
ardından haklılığını kabul ettirdiğini belirten 
Çil, bankanın kredi borcunu iptal etmesini 
beklediğini, ayrıca manevi tazminat davası 
açacağını kaydetti. AA

Avukat Ali Onar da internet 
bankacılığının yaygınlaşmasıyla 
birlikte bilişim yoluyla dolandı-
rıcılık olaylarının arttığına işaret 
etti.Müvekkilinin başına gelen 
durumda bankanın da sorumlu-
luğunun olduğunu, teyit alınma-

dan işlem yapıldığını öne süren 
Onar, “Asgari ücretle çalışan bir 
işçinin çok kısa bir süre içerisin-
de hesaplarından maaşının kat 
kat fazlası kredi çekilmesi ve bu 
çekilen kredilerin başka hesapla-
ra aktarılmasını İzmir Ağır Ceza 

Mahkemeleri ‘nitelikli dolandırıcı-
lık’ olarak kabul etti. Hem bunları 
yapan kişiler hakkında hüküm 
kurdular hem de olayın nasıl 
geliştiğine, nasıl değerlendiril-
mesi gerektiğine ilişkin önemli 
bir karar verdiler.” dedi.

“Mahkemenin verdiği karar önemli”

Arıcılar, yangından 
20 bin kovanı kurtardı
MUĞLA’NIN Menteşe ilçesinde 3 
gün önce çıkan ve dün sabah kontrol 
altına alınan yangında 120 arı kovanı-
nın zarar gördüğü belirlendi.

Turnalı Mahallesi’nde ormanlık 
alanda 18 Ekim’de çıkan ve rüzgarın 
etkisiyle yayılan yangına, gece kara 
ekipleri, sabahın ilk ışıklarıyla da 
hava ekipleri müdahaleyi sürdürdü. 
Yangının sabah saatlerinde kontrol 
altına alınmasının ardından soğutma 
çalışmaları başlatıldı. Muğla Tarım 
ve Orman Müdürlüğü ile Muğla Arı 
Yetiştiricileri Birliği ekipleri de bölgeye 
giderek hasar tespit çalışması yaptı.

120	kovan	yandı	
Muğla Arı Yetiştiricileri Birliği 

İkinci Başkanı Yılmaz Kaya, Tur-
nalı Mahallesi’nde başlayan orman 
yangınının kısa sürede Kıran ve Sarnıç 

mahallerinin sınırlarına yaklaşması ne-
deniyle birlik üyesi tüm arıcılara mesaj 
gönderdiklerini söyledi.

Uyarının ardından ormanlık alanda 
kovanları olan yaklaşık 100 arıcının 
bölgeye geldiğini belirten Kaya, 
“Bölgede bulunan arıcılarımız kendi 
imkanları ile yaklaşık 20 bin kovanı 

taşıyarak güvenli alanlara götürdü. Sa-
dece bir üyemizin yangında 120 kovanı 
yandı. Daha büyük kayıpların önüne 
geçtik.” dedi.

Zarar gören kovanlarla ilgili gerekli 
çalışmaların yapıldığını anlatan Kaya, 
yangın söndürme çalışmalarına arıcıla-
rın da destek verdiğini dile getirdi. AA

Muğla’nın Menteşe ilçesinde çıkan orman yangınında, ormanda kovanları olan 100 arıcı 
bölgeye gelerek, kendi imkanları ile 20 bin kovanı taşıyarak güvenli alanlara götürdü

İZMİR Şehir Hastanesi’nde, Türkiye’de bir ilk olarak 14 
yaşındaki çocuk hastanın tiroid ameliyatında ‘Yakın-Kızı-
lötesi Floresan Cihazı’ kullanıldı.

Graves hastalığı nedeniyle hipertiroidi gelişen ve İzmir 
Şehir Hastanesi Çocuk Endokrinoloji Bölümü’nde takip 
edilen 14 yaşındaki F.H.K isimli çocuk hasta için ilaç teda-
visine yanıt vermemesi ve hormon kontrolünün sağlana-
maması nedeniyle cerrahi müdahale kararı alındı. 

Ameliyat, İzmir Şehir Hastanesi Çocuk Cerrahisi 
Uzmanları Op. Dr. Bade Toker Kurtmen ve Op. Dr. Kamer 
Polatdemir tarafından gerçekleştirildi. Tiroid cerrahisinde, 
özellikle çocuk hastalarda, sinir hasarına bağlı ses kısıklığı 
ve kalıcı kalsiyum düşüklüğü gibi komplikasyonlar sıkça 
görüldüğünden bu riskleri en aza indirmek amacıyla 
ameliyat sırasında nörostimülasyon cihazı rutin olarak 
kullanılırken bu çocuk hastada Türkiye’de bir ilk olarak, 
kalıcı kalsiyum düşüklüğüne yol açan paratiroid bezi 
kaybını önlemek amacıyla Near-Infrared Floresan Cihazı 
(Yakın - Kızılötesi Floresan Cihazı) da kullanıldı. Floresan 
ışığı sayesinde paratiroid bezlerinin net bir şekilde tespit 
edilerek ameliyat sırasında başarıyla korundu belirtildi.

Ameliyat sonrası herhangi bir sinir hasarı veya paratiro-
id bezi kaybı oluşmayan hastanın, operasyonun ikinci gü-
nünde sağlıklı bir şekilde taburcu edildiği bildirildi. DHA

Cerrahi alanda
yenilikçi müdahale

Şerif Şerif 
ÇilÇil

Ali Ali 
OnarOnar

Yılmaz Yılmaz 
KayaKaya

Bade Toker Bade Toker 
KurtmenKurtmen



Kente üniversite okumak için 
gelen gençler, geçen yılın ücreti 
olan 2 bin lira karşılığında İzmir 

Büyükşehir Belediyesi’nin misafirhane-
lerinde kalıp 2 öğün yemeklerini yiye-
biliyor. Karşıyaka ve Buca ilçelerindeki 
sosyal tesisleri elden geçirip yenileyen 
Büyükşehir Belediyesi yetkilileri, aylık 2 
bin TL ücret verdikleri tesislerin hijye-
nik ve güvenilir bir ortam sunduğunu 
söyledi. Karşıyaka’da bulunan İZEL-
MAN Örnekköy Sosyal Tesisleri Mi-
safirhanesi 72 kişilik kapasitesi ile eği-
timi için İzmir’de yaşamaya başlayan 
kız öğrencileri ağırlarken Buca Sosyal 
Tesisleri Misafirhanesi ise 108 kişilik 
kapasitesi ile erkek öğrencileri ağırlıyor. 
Tesisler hakkında bilgi veren İZELMAN 
Genel Müdür Yardımcısı Merve Doğan 
Gürsel, “İZELMAN tarafından işletilen 
Buca ve Karşıyaka Örnekköy tesisleri-
mizde şehir dışından üniversiteyi kaza-
nan öğrencilerimizi misafir ediyoruz. 
Öğrencilerimizi enflasyona ezdirmemek 
ve barınma sorunuyla karşı karşıya bı-
rakmamak için başkanımızın talimatıyla 
bu yıl da geçen yılın fiyatı olan 2 bin TL 
ile hizmet veriyoruz” dedi. 

Yemekten çamaşırhaneye
Buca’daki tesisi yenileyerek hiz-

mete açtıklarını vurgulayan Gürsel 
şöyle konuştu: “Dinlenme ve kütüphane 
alanımız baştan aşağıya yenilendi. Her 
iki tesisimizde de sabah ve akşam olmak 
üzere iki öğün yemek servimiz mevcut. 
Barınma konusu, ülkemizde her yıl 

giderek artan bir 
krize dönüşüyor. 
Özellikle ekonomik 

krizle birlikte barın-
ma sorunu büyüyor. 

Barınma ihtiyacı sosyal 
bir hak ve biz de İzmir 

Büyükşehir Belediyesi olarak bu alanda 
üzerimizde düşeni yapmaya çalışıyoruz. 
İmkânlarımız doğrultusunda öğrencile-
rimizin güvenli, sağlıklı ve hijyenik bir 
ortamda misafir edilmesini sağlamaya 
çalışıyoruz. Çünkü öğrenciler barınma 
hakkına sahip olmazsa eğitimleri yarıda 
kesiliyor ve maalesef eğitimden yoksun 
kalarak kentlerine geri dönmek zorunda 
kalıyor. Bu yüzden bizim için özellikle 
ilgilenilmesi gereken dezavantajlı grup, 
öğrencilerimizdir. Biz de onlara yönelik 
bu tür çalışmalarımızı devam ettiriyo-
ruz.”

Kaynaşma toplantısı
İZELMAN Örnekköy Sosyal Tesisleri 

Misafirhanesi’ndeki tanışma toplantı-

sında kız öğrencilerle bir araya gelen 
İzmir Büyükşehir Belediyesi Gençlik 
ve Spor Hizmetleri Daire Başkanlığı’na 
bağlı Gençlik Çalışmaları Şube Müdürü 
Pınar Akbaş öğrencilere kitap ve kişisel 
bakım ürünleri hediye etti. Bu toplantı 
ile öğrenciler hem birbirleriyle tanışma 

fırsatı buldu hem de İzmir Büyükşehir 
Belediyesi’nin sunduğu olanaklar hak-
kında bilgi sahibi oldu. Toplantıya katılan 
öğrenciler, İzmir Büyükşehir Belediyesi 
tarafından gençlere sunulan imkânlardan 
ve tesislerin genel durumundan memnun 
olduklarını ifade etti. 

BUCA Belediye Başkanı Görkem Duman, 
mahalle ziyaretleri kapsamında Mustafa Kemal 
Mahallesi’nde incelemeler yaptı. Mahalle 
Muhtarı Gökmen Yıldız ile birlikte mahallede 
ihtiyaç duyulan eksiklikleri not alan Başkan 
Görkem Duman, Ova bölgesinde en fazla tale-
bin Taziye Evleri için geldiğini belirtti. Musta-
fa Kemal Mahallesi’ne taziye evi yapacaklarını 
ve bu çalışmayı da 2025 yılı içerisinde ger-
çekleştireceklerini ifade eden Görkem Duman, 
“Sözümün arkasındayım. Burada sizlerden 
belediyemizin olumsuz ve aksayan yönlerini 
dinleme imkanı buldum. Söz konusu sorunların 
giderilmesi için ilgili birimlerle görüşece-
ğiz. Her geçen gün hizmet kalitemizi ileriye 
taşıyoruz. Taziye Evi ihtiyacının farkındayız ve 
bunun için girişimlerimizi başlatıyoruz” ifade-
lerini kullandı. HABER MERKEZİ

ESKİ Kültür Bakanı, gazeteci, yazar, akade-
misyen Prof. Dr. Ahmet Taner Kışlalı katledi-
lişinin 25.yılında Güzelbahçe’de büstü önünde 
anıldı. Güzelbahçe Ahmet Taner Kışlalı Kavşa-
ğı’ndaki büstü önünde düzenlenen törene CHP 
Güzelbahçe İlçe Başkanı Devrim Seyrek, Gü-
zelbahçe Belediye Başkanvekili Gizem Göçtü, 
CHP İlçe yöneticileri, belediye meclis üyeleri, 
muhtarlar, sivil toplum kuruluşlarının temsil-
cileri ve Güzelbahçeliler katıldı. Güzelbahçe 
Belediye Başkanvekili Gizem Göçtü, “25 yıl 
önce hain bir suikast sonucu kaybettiğimiz 
Ahmet Taner Kışlalı’yı anmak için burada top-
landık. Onun düşünceleri, yazıları ve cesareti, 
karanlık güçlere karşı aydınlanmanın simgesi 
olmuştur. Kışlalı’nın mirasını bir kez daha ha-
tırlıyor, onun cesur ve aydınlatıcı mücadelesini 
yaşatmaya söz veriyoruz. Karanlığa karşı her 
zaman aydınlığı savunan Kışlalı’nın aziz hatı-
rası önünde saygıyla eğiliyoruz” diye konuştu. 
Konuşmanın ardından anma töreninde bulunan 
katılımcılar Ahmet Taner Kışlalı Büstü’ne 
karanfil bıraktı. HABER MERKEZİ

AYVALIK Belediye Başkanı Mesut 
Ergin, bu yıl 19’uncu kez geçekleştirilecek 
olan Uluslararası Ayvalık Zeytin Hasat ve 
Turizm Festivali’nin coşkuyla kutlanaca-
ğını belirtti. Antik çağlardan beri bolluğun, 
bereketin, barışın, adaletin ve bilgeliğin 
sembolü olan zeytin ağacının, zeytinin ve 
zeytinyağının, Ayvalık’ın eşsiz atmosferiy-
le bir araya geldiğinde doyumsuz bir lezzet 
ve özel bir nefaset kazandığını vurgulayan 
Başkan Mesut Ergin, “Festivalin geçmişi-
nin 19’uncu yılında, yıllar öncesine daya-
nan köklü tarih ve geleneklerimizle bir kez 
daha buluşuyoruz. Zeytinin başkenti Ay-
valık’ta, dünyada önemli noktalarda olan 
zeytin ve zeytinyağı markalarımız, yerel 
üreticilerimizin eşsiz ürünlerinin sergi-
lendiği stantlar, sembolik zeytin hasatları, 
hasat yarışmaları, gastronomi etkinlikleri, 
uluslararası paneller, söyleşiler, yöresel 
atölyeler ve konserler ile dopdolu bir 
festival programı 1-2-3 Kasım’da sizleri 
bekliyor” dedi. HABER MERKEZİ

Başkan Duman’dan 
‘Taziye Evi’ sözü

Ahmet Taner Kışlalı 
Güzelbahçe’de anıldı

Uluslararası Ayvalık 
Zeytin Hasadı 

başlıyor

BORNOVA Belediyesi’nin “Afete Dirençli 
Kent Bornova” temasıyla düzenlediği İde-
athon’24 yarışmasına İtalya Milano Üniver-
sitesi’nden ve Türkiye genelindeki 11 farklı 
üniversiteden öğrenciler katıldı. Dramalılar 
Köşkü’nde 36 saat boyunca aralıksız devam 
eden yarışmada, 7 farklı takım afet yönetimi ve 
dirençlilik üzerine projelerini sundu. Gençlerin 
yarışmada bir yandan birbirleriyle diğer yandan 
da uykusuzluk ve yorgunlukla mücadele etti. 
Yarışmada birinciliği ECOHUB ekibi kazanır-
ken IDEANEST ve REZİLİFT takımları ikinci 
ve üçüncü oldu. Birinci ekibe 20 bin ikinci 
ekibe 15 bin ve üçüncü ekibe ise 10 bin TL 
ödül verildi. Bornova Belediye Başkanı Ömer 
Eşki, “Afetlere dirençli bir kent yaratmak, sa-
dece teknolojik çözümlerle değil, gençlerimizin 
yenilikçi yaklaşımlarıyla da mümkün olacak. 
Yarışmada sunulan projeler, sadece Bornova 
için değil, tüm Türkiye için önemli bir adım” 
diye konuştu. Projesi birinci olan ECOHUB 
ekibi, orman yangınlarına karşı karbonmonoksit 
sensörleri ve drone teknolojisiyle geliştirdikleri 
projeleriyle dikkat çekti. Sensörlerin yangın 
anında ilgili birimlere haber verdiği ve yangını 
ilk aşamada söndürebilen dronelar ile destekle-
nen bu sistem, itfaiye ekipleri gelene kadar yan-
gının büyümesini engellemeyi hedefliyor. Bu 
proje, hem yangınlara hızlı müdahale sağlarken, 
hem de karbon salınımını azaltıyor.   
HABER MERKEZİ

Tanışma 
toplantısına 
katılan Demok-
rasi Üniversitesi 
Biyomedikal 
Mühendisliği 
Bölümü öğren-
cisi Derin Nehir 

Oral, “İstanbul’dan üniversite 
okumak için İzmir’e geldim. Yurt 
bulma konusunda çok endişeliydim. 
Özel yurtların fiyatları 25 bin TL 
civarındaydı. Açıkta kalmış ve yurt 

bulamamıştık. İzmir Büyükşehir 
Belediyesi’nin Genç İzmir sitesinden 
başvuru yaptık ve hemen arandık. 
Çok güvenli bir yerdeyiz. Okula çok 
rahat ulaşım sağlıyoruz. Çok sıcak 
ve çok konforlu bir ortamdayım. 
İzmir Büyükşehir Belediyesi 2 öğün 
yemekten çamaşırhane ve kütüpha-
neye kadar bize birçok olanak sunu-
yor. Son derece güvenli ve hijyenik 
olan bu yurtta sosyal projelere de 
katılabiliyorum. Kendimi çok hu-
zurlu hissediyorum” diye konuştu. 

Güvenli ve hijyenik

KONAK Belediyesi’nin yü-
rütücülüğünde, İzmir Ekonomi 
Üniversitesi ve Norm Tooling 
ortaklığında, “Ne Eğitimde Ne 
İstihdamda Olan Gençler İçin 
İşgücü Piyasası Destek Prog-
ramı” (NEET PRO) ile hayata 
geçirilen Konak İş Eğitim 
Merkezi Projesi Kapanış Kon-
feransı Türkan Saylan Kültür 
Merkezi’nde gerçekleştirildi. 
Proje kapsamında iki ana dalda 
kurs programı, kursiyerler ile 
buluşturuldu. Konak Belediye-
si Toros Sosyal Tesisleri’nde 
kurulan Uygulama Atölyesi ve 
Teorik Eğitim alanlarında 5 ayı 
aşkın süren CNC Torna Tezgahı 
ve Gazaltı Kaynakçılığı eğitim-
leri verildi. Mesleki eğitimlerin 
tamamlanmasının ardından genç 
kursiyerler, Mesleki Yeterlilik 
Kurumu sınavlarına girdi ve 
başarılı olan kursiyerler sertifika 
almaya hak kazandı. Yüzde 50 
istihdam garantisi sunan Konak 
İş Eğitim Merkezi Projesi sınav-
larında başarılı olarak sertifika 
almaya hak kazanan kursiyerle-
rin istihdam edilmesi için köprü 
de oluşturdu. Başta Norm Hol-
ding ve şirketleri olmak üzere 
sanayi sektörünün lider firmaları 
ve İŞKUR Konak Şube Mü-

dürlüğü ile görüşmeler yapıldı, 
kursiyerlerin ilgili firmalar ile 
görüşmesi sağlandı.

Eğitimler sürecek
Temel amacı, genç işsizliğine 

ve sanayi sektöründe ihtiyaç 
duyulan nitelikli eleman ihti-
yacına eş zamanlı olarak katkı 
sunmak olan projenin kapanı-
şında konuşan Konak Belediyesi 
Ar-Ge Müdürü Bülent Köstem, 
Konak İş Eğitim Merkezi’n-
de eğitimlere devam ederek 
istihdama yönelik çalışmalarının 

hız kesmeyeceğinin altını çizdi. 
Köstem, “Bu projede ortağımız 
olan İzmir Ekonomi Üniver-
sitesi’ne, Norm Tooling’e çok 
teşekkür ederiz. Konak İş Eğitim 
Merkezimizde istihdam birimi-
miz tarafından eğitimler veril-
meye devam edecek. Şimdiden 
çeşitli sivil toplum kuruluşlarıyla 
irtibat halindeyiz” dedi. Konak 
İş Eğitim Merkezi Proje Koordi-
natörü Öykü Özen de İş Eğitim 
Merkezi’nin faaliyetlerine devam 
edeceğini belirtti.   
HABER MERKEZİ

Konak’ta istihdam 
yaratmaya devam
Konak Belediyesi’nin yürütücülüğünü yaptığı Konak İş Eğitim 

Merkezi Projesi’nde 5 ay boyunca CNC Torna Tezgahı ve Gazaltı 
Kaynakçılığı eğitimleri verilen kursiyerler sertifikalarını aldı

Gençler 2 bin liraya Gençler 2 bin liraya 
1 ay barınabiliyor1 ay barınabiliyor

Üniversiteyi kazanıp Üniversiteyi kazanıp 
İzmir’e gelen gençlerin İzmir’e gelen gençlerin 

barınma sorunu için barınma sorunu için 
atağa geçen Büyükşehir atağa geçen Büyükşehir 

Belediyesi, Karşıyaka Belediyesi, Karşıyaka 
ve Buca’da aylık 2 bin ve Buca’da aylık 2 bin 
liraya konaklama ve liraya konaklama ve 
günde 2 öğün yemek günde 2 öğün yemek 

imkanı sunuyorimkanı sunuyor

Depreme karşı 36 
saat yarıştılar

 Görkem  Görkem 
DumanDuman

Mutlu
Duman

Merve Doğan Merve Doğan 
GürselGürsel
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Ah bu 
fırıncılar!

mahmutaydogmus@hotmail.com

Mali sistemin en önemli sorunu tartış-
masız kayıtdışı ekonomi. Gerek Orta 
Vadeli Program (OVP), gerekse Vergi 

Denetim Kurulu (VDK) çalışmalarına bakıldı-
ğında bu mevzunun önemsendiği belli, ancak 
gelin sayın bakanın birkaç gün önce yaptığı 
açıklamaya bakalım.

“Mesele bir kültür ve zihniyet meselesi. En 
düşük KDV ekmekte. Siz hiç fırıncının size fiş 
verdiğini gördünüz mü? Yüzde 1’e tenezzül 
ediliyor. En çok vergi kaçağının olduğu, hiç 
verginin gelmediği yerler fırıncılar. Günün ba-
şında da ortasında da sonunda fiş kesmiyorlar. 
Sabahtan akşama kadar ekmek satıyorlar ama 
vergisini vermiyorlar.”

Böyle bir paylaşım yaptı ve konuyu netliğe 
kavuşturmuş oldu. Türkiye’de kayıtdışı ekono-
mi açısından en çok vergi kaçağı fırıncılarmış!

Toplamda 25.000 civarı fırıncı var ve ortala-
ma kapasite fırın başı 5.000 ekmek. Ortalama 
fiyat 10 TL. Bu veriler dahilinde tüm fırınlar 
her ekmeğe fiş düzenleseler ve yüzde 20 kar 
marjı ile çalışsalar hazineye intikal etmesi gere-
ken vergi 912 milyon TL. 

Bu tutar 2024 bütçe gelir hedefinin 0,0001’i. 
Yani tüm fırınlar ürettiği ekmeğin fişini kesse-
ler, bütçe gelirinin on binde 1’i kadar vergi Ha-
zine’ye intikal edecek. Görüldüğü üzere en çok 
vergi kaçağının olduğu yer olarak iddia olunan 
kesimin mali tablosu bu şekilde!

Sayın bakan olayın önemine işaret etmek 
için böyle köşeli cümleler kurmuş olabilir ama 
kayıtdışı ekonomi üzerine okuma yaparken lis-
teye fırıncılardan başlarsanız inandırıcılığınızı 
kaybedersiniz. Bununla birlikte sektörleri hedef 
göstermekten vazgeçmeliyiz. Kuyumcu, otel,-
restaurant, fırıncı, güzellik merkezi diye tek tek 
saymak yerine gider denetlersin, sonuçlarını da 
vergi mahremiyetine dikkat ederek açıklarsın. 
Ancak yüzde 1’e tenezzül ediyorlar diye hedef 
tahtası haline getirirsen, hem skor alamazsın 
hem de etki düzeyini kaybedersin.

Kur korumalı mevduata 1.2 trilyon ödeme 
yaparken özeleştiri yaparak başlanırsa mevzuya, 
1200’de biri olan fırıncıların kayıtdışı ekonomi-
nin aktörü olmadığını anlarız.

Kayıtdışı ekonomi ile mücadele anlamında 
çok şey söylenebilir. Bunun sosyolojik sebepleri 
olduğu kadar, ekonominin kötü olduğu dönem-
lerde nüksetmesi kadar doğal bir sonuç olamaz.

Dolayısıyla kayıtdışı her sektörde var, bazı 
sektörlerde abartı düzeyinde var. Süper Lig’de 
oynayan futbolcuların hepsinin Gelir Vergisi 
beyannamesi vermesi gerekiyor. Hepsinin elin-
de sözleşme var ve 2023 yılında 1.9 milyon TL 
üzeri gelir elde ediliyorsa beyanname vermesi 
gerekiyor. Süper Lig’de oynayan futbolcuların 
hepsi bu seviyenin üzerinde olduğuna göre iza-
ha davet yazısı gönderilmeden direk inceleme 
marifetiyle gerekli tarhiyatlar yapılabilir.

Taksiciler yine hakeza. Türkiye’de basit 
usulde olan tüm taksici esnafının gerçek usule 
geçmesi gerekiyor. Çünkü 2023 yılında belir-
lenen haddin altında ciro yapan bir tane taksici 
yok ama üzerine, sebebi hikmeti bilinmez, 
gidilmiyor.

Bunlar saymakla bitmez, ancak şunu sorma-
dan da insan geçemiyor. Biz ne ara bu kadar 
kayıt dışının menbağı haline geldik? Fiilen 
durum nedir tam bilinmez ama ekonomi kötü-
leştikçe denetimler artsada giderek büyüdüğü 
aşikar.

Dolayısıyla bu kapsamda gösterilen çabayı 
görmezden gelemeyiz ama stratejik olarak 
sinekleri öldürmektense bataklığı kurutmayı 
denesek daha isabetli olur.

Mahmut Aydoğmuş
E. Vergi Başmüfettişi & Öğretim Görevlisi

90 bin lira maasa 90 bin lira maasa 
usta bulunmuyorusta bulunmuyor
İnşaat sektörü artan demir ve çimento fiyatları kadar ‘usta’ bulamamaktan şikayetçi. Günlük 3-4 bin 
TL’ye çalıştıracak usta olmadığını söyleyen sektör temsilcileri ustaların karaborsaya düştüğünü belirtti

İnşaat sektörünün, artan maliyetler, enflas-
yondan dolayı zor süreci devam ediyor. 
Sektörün en büyük sıkıntılarından birisi-

de usta bulunamaması. Günlük 3-4 bin TL 
veren inşaat firmaları yine de usta bulamıyor. 
İnşaat ustası da artık karaborsaya düştü. Sek-
törde, 90 bin TL maaş var, usta yok. İşçilik 
maliyetlerinin özellikle son Kahramanmaraş 
depreminden sonra çok yükseldiğini belirten 
İzmir Ticaret Odası (İZTO) önceki dönem-
meclis üyesi ve İnşaat Mühendisi Levent 
Bendeş, “Birçok taşeron firma, kalfa ve usta 
deprem bölgesinde yüksek olan günlük üc-
retler nedeniyle İzmir gibi batıdaki şehirleri 
terk edip deprem bölgesinde çalışmaya baş-
ladı. Elbette günümüzde başlıca sorun olan 
enflasyonda işçilik maliyetlerinin artmasın-
daki en önemli etkenlerden birisidir. İzmir de 
bu durumdan çok etkilendi. Sektör hem ekip 
kurmakta zorlanıyor, hem de usta bulmakta 
zorlanan orta ölçekli firmalar buldukları ekip 
ve ustalara yüksek işçilik ücretleri ödemek 
zorunda kalıyor. İzmir’de inşaat yapımının 
azalması da elbette inşaatlarda usta ve işçi 
olarak çalışanların başka bölgelere kayması-
na neden olmasında önemli bir etken” dedi.

Çimento 4’e katladı
Son 2 yıldır inşaat sektöründe önü alı-

namayan maliyet artışlarının olduğunu vur-
gulayan Bendeş, “İnşaat sektörünün önemli 

ham maddelerinden birisi olan çimento 
2022 maliyetlerine göre yüzde 200 artarak 4 
katına çıktı. Sektörde kullanılan malzemeler 
son iki yılda yüzde 100-400 aralığındazam-
lar gördü. Hızlı ve önü alınamayan artışın 
satış fiyatlarına yansıması kaçınılmaz. Ancak 
alım gücü bu oranda artmayınca sektörde 
konut satışları yavaşlayarak durma aşama-
sına kadar geldi” diye konuştu. Gerek yeni 
projeye yapımı gerekse satışlarınoldukça 
yavaşladığını aktaran Bendeş, “İnşaat ya-
pımının azalmasını etkileyen başlıca faktör 
satış olmaması ama bunun yanında sektörde 
oluşan bürokrasinin dayanılmaz boyutlara 
gelmesi, ruhsat izinleri süreçlerinin aşırı 
uzaması da çok büyük bir etken” ifadelerini 

kullandı.

Kredi yok, satış az
Sektörü etkileyen en önemli konulardan 

birinin de ucuz konut kredisine ulaşım olma-
masından kaynaklandığını açıklayan Bendeş, 
“Zaten alım gücü düşük olan tüketici, 
nihayetinde birikime ek kredi çekerek konut 
alabiliyordu. Bugünlerde bunu da yapmak 
mümkün değil. Bu yüzden konut satışları 
olabildiğince azaldı. Özellikle kentsel dönü-
şüm müteahhitliği yapan firmalar bu maliyet 
artışından olumsuz etkilendi. Yapılan sözleş-
me sonucunda fiyatların çok üstüne çıkması 
nedeni ile birçok sözleşme feshedilmiş,mal 
sahipleri ile mahkemelik olmuşlar. Elbette 

bu durum inşaatların yarım kalmasına neden 
oldu. Sürecin bir anlaşmaya varılasıya kadar 
inşaatların tamamlanması beklenmemeli” 
sözlerine yer verdi.

Ülkede bahsi geçen ‘Kentsel dönü-
şüm’ün aslında kelime anlamı ile yerinde 
dönüşüm olduğunu dile getiren Bendeş, 
“Örneğin, güncel bir konu olan Kor-
don’daki yapılar su basmasını önlemek 
için yine büyükşehir belediyesinin akla 
ve mantığa uygun olmayan bilimsellikten 
uzak istinat duvarı yapma fikridir. Neden 
bu anlamsız çözüme gidiyoruz. Çünkü 
Kordon’da geçmişte olması gereken 
doğru planlama yapılmadığı için, binaları 
yıkamadığımız için insanların denizle 
bağlantısı olan kıyı şeridinden kopararak 
suyun basmasını önlemek adına garip 
çözümler üreterek adeta bir cinayet 
işliyoruz. İşte bu kentsel dönüşüm adı 
altında yapılan fakat bu ifade ile uzaktan 
yakından ilgisi olmayan çözümler 
üreterek yapılan yerinde dönüşümlerde 
İzmir’in 30-40 yıl sonrasını zor durumda 
bırakacak o günün yöneticilerini çaresiz 
bırakacak” diye konuştu. 

‘Zor ve çaresiz 
bırakacak’

ÖZEL

Filiz Erol
HABER

TÜRK mobilya sektörü, ABD’ye günümüzde 300 milyon 
dolar seviyesinde olan ihracatını 1 milyar dolara çıkarmak 
için Amerika Birleşik Devletleri’nin Şikago şehrinde 9-11 
Haziran 2025 tarihleri arasında düzenlenecek ABD’nin en 
prestijli mobilya ve tasarım fuarı NeoCon Show’a çıkartma 
yapmaya hazırlanıyor.Ege Mobilya Kâğıt ve Orman Ürünleri 
İhracatçıları Birliği Başkanı Ali Fuat Gürle, NeoCon Show’a 
Türkiye Milli Katılım Organizasyonu yaparak desteklerini 
bir seviye daha yukarı taşımak istediklerini belirtti.Türki-
ye’nin ABD’ye mobilya ihracatımız son 10 yılda yaklaşık 4 
kat artarak 85 milyon dolardan 336 milyon dolara yükseldi-
ğini paylaşan Gürle, “Türkiye ile Amerika Birleşik Devletleri 
arasındaki dış ticaret hacmi 2023 yılında 33,5 milyar dolar 
oldu. Bu rakamı 100 milyar dolara çıkarma hedefi iki ülke 
hükümetlerinin karşılıklı görüşmelerinde ortaya konulmuş 
durumda. Mevcut dış ticaret hacminin 3 katına çıkacağı 
ortamda Türk mobilya sektörü olarak ABD’ye mobilya ihra-
catımızın 1 milyar dolara çıkması için çaba gösteriyoruz. Ne-
oCon Show’a katılım bu hedefe ulaşmada itici güç olacak” 
diye konuştu.Türkiye’nin mobilya ihraç fiyatının kilogram 
ortalama ihraç fiyatının 3,26 dolar olduğunu kaydeden Gürle, 
ABD’ye yüzde 45 daha katma değerli ürün ihraç ettiklerini 
ve ihracatta ortalama ihraç fiyatının 4,7 dolar olduğunun 
altını çizdi. HABER MERKEZİ

Mobilyacıların ABD 
hedefi 1 milyar $

‘E-Ticaret Serbest
 Bölgesi kurulmalı’

İZMİR Ticaret Odası (İZTO), toplam 
ihracat içindeki payı giderek yükselen 
ve 2028’e kadar yüzde 10’a çıkarılması 
hedeflenen e-ihracattaİzmirli firmaların 
aktif yer alması için harekete geçti. 
E-ihracat hizmet paydaşlarıyla İzmirli 
firmalar  arasındaki etkileşimi artırmak 
ve uluslararası pazarlarda yeni iş 
fırsatları yaratmak amacıyla düzenle-
nen ikili iş görüşmeleri etkinliğinde 
toplam 345 görüşme gerçekleştirildi. 
İZTO Başkanı Mahmut Özgener, ülke 
çapında İzmir’i “e-ticaretin ve e-ihra-
catın merkezi” olarak konumlandırmak 
için çalışmalara devam edeceklerini 
belirtti.Firmaların e-ticaret operasyon 
süreçlerini yönetebilecek personel 

istihdamına yönelik giderlerin Ticaret 
Bakanlığı tarafından desteklenmesinin 
yararlı olacağını ifade eden Özgener, 
“Dünyadaki başarılı örneklerden 
ilham alarak, ülkemizde ve özellikle 
İzmir’de Sınır Ötesi E-ticaret Serbest 
Bölgesi kurulmasının büyük bir fırsat 
yaratacağını düşünüyoruz.  İzmir’in 
stratejik lojistik avantajı, yatırım çekme 
potansiyeli, yetişmiş iş gücü ve köklü 
dış ticaret kültürü ile sınır ötesi e-ticaret 
serbest bölgesi için en ideal şehirlerden 
biri olduğuna inanıyoruz” diye konuştu

‘Teşvikler verilmeli’
Dijital dönüşümün en önemli 

unsurları arasında yapay zekâ, sanal 

gerçeklik ve artırılmış gerçeklik gibi 
uygulamalar olduğunu vurgulayan 
Özgener, firmalara yazılım, donanım 
ve siber güvenlik alanlarda yatırımları 
kolaylaştıracak ve tetikleyecek teş-
viklerin sunulması gerektiğini aktardı. 
İZTO olarak e-ticaret alanında yapılan 
etkinliklerin üyeler tarafından yoğun 
ilgiyle karşılandığının altını çizen Öz-
gener, “Bu ilgi, üyelerimizin e-ihracat 
yoluyla global pazarlara açılma moti-
vasyonlarının ne kadar güçlü olduğunu 
bir kez daha kanıtlıyor. Etkinliğimizin, 
firmalarımızın dijital dünyada daha 
güçlü adımlar atarak uluslararası alanda 
kazançlı iş birliklerine imza atmalarına 
vesile olacağına inanıyoruz” dedi.

İnternet üzerinden yurt 
dışına satışı ifade eden 
e-ihracatın pazar payını yüzde 
10’a yükseltmek için İZTO 
çalışmalarına hız verirken İZTO 
Başkanı Özgener, İzmir’e Sınır 
Ötesi E-ticaret Serbest Bölgesi 
kurulmasını önerdi

HAZİNE ve Maliye Bakanlığı’nca hazırlanan 
“Vergi Usul Kanunu Genel Tebliği” Resmi Gazete 
yayınlanarak yürürlüğe girdi. Tebliğe göre birden 
fazla kez fiş ya da fatura verilmemesi veya alın-
maması durumunda ceza katlanarak artacak. Ceza 
tutarı altıncı ve sonraki tespitlerde ise 100 bin 
liraya çıkacak.Gelir İdaresi Başkanlığı tarafından 
verilen örneğe göre fatura düzenlemeyenler ya 
da almayanlar için birinci tespitte ceza 10 bin lira 
iken, katlanarak altıncı ve sonraki tespitlerde ise 
100 bin liraya kadar çıkacak.Cezalar kayıt dışı 
işlemelerde yüzde 50 artırımlı uygulanacak. Vergi 
mükellefliği tesis ettirildikten sonra, mükellefiyet 
tarihinden önceki dönemler için daha sonra yeni 
bir uygunsuzluk yapılması durumunda da cezalar 
artırımlı tatbik edilecek. HABER MERKEZİ

Fiş cezası 100 bin
lirayı bulabilecek

Levent Levent 
BendeşBendeş

MahmutMahmut
ÖzgenerÖzgener

Murat
Ervin
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15 TEMMUZ hain darbe giri-
şimini planlayan Fethullahçı Te-
rör Örgütü’nün (FETÖ) elebaşı 
Fethullah Gülen’in ölmesini de-
ğerlendiren CHP Genel Başkanı 
Özgür Özel, Gülen’in bir çok 
veballe gittiğini söyledi. Özel, 
“Kişiler öldüklerinde öbür dün-
yaya veballe gidiyorsa gerisinde 
çok acılar, ölümler, ihanetler bı-
rakıyorsa gittiği yerde hepsinin 
hesabını verir. Türkiye’de yargı 
önünde hesap vermesini isterdik 
ama olmadı. O gidince her şey 
bitti sanılmasın. Çok ciddi bir 
sermaye bıraktı. Devletin sila-

hını kendi silahı haline getirdi. 
Sadece kurucusu öldü, örgüt 
ortada duruyor. Bu sinsi örgüte 
karşı herkes tetikte olmalıdır” 
diye konuştu. 

‘Kötü bilirdik’
Adalet Bakanı Yılmaz 

Tunç, Fetullah Gülen’in ölümü 
üzerine yaptığı açıklamada, 
“FETÖ elebaşının ölümü, 
terör örgütüyle mücadeledeki 
kararlılığımızı hiçbir şekilde 
akamete uğratmayacak aksine 
mücadelemiz aynı kararlılık ve 
azimle devam edecektir” ifade-

lerini kullandı. AK Parti İzmir 
milletvekili Şebnem Bursalı ise 
sosyal medya hesabından “Kötü 
bilirdik” etiketiyle paylaşım 
yaparken yine aynı partiden 
Afyonkarahisar Milletvekili 
İbrahim Yurdunuseven de tepki-
sini sosyal medya hesabından, 
“Ateşi bol olsun” mesajıyla 
gösterdi. AK Parti Milletvekili 
Ali Özkaya ise, “Vatanına, mil-
letine ve dinine ihanet edenlerin 
kaderi, en sonunda kendilerini 
kullananların elinde esir olarak 
ölmektir” ifadelerini kullandı. 
HABER MERKEZİ

ZAFER Partisi İzmir İl Başkanlığı kadın ve 
çocuk cinayetlerini protesto etti. Alsancak Kıbrıs 
Şehitleri Caddesi’nde gerçekleşen protesto gös-
terisinde konuşan İzmir İl Başkanı Naşit Birgüvi, 
İçişleri, Adalet ve Sağlık Bakanlarına seslenerek, 
“Bu kadın cinayetlerinin, çocuk tacizlerinin önünü 
kesmek, bebek katillerini yargılamak zorundasınız. 
Bebek katilerinin 12 çocuğu katlettiği açıklandı, 
onlarca sene bu katliam devam etti. Doğrusunu 
açıklayın. Utanmadan sessiz kalıyorsunuz. Sağlık 
bakanı derhal istifa etmeli. Biz, bu ülke muz 
cumhuriyeti mi dedik mi rahatsız oluyorsunuz. Bu 
ülke muz cumhuriyetinden daha kötü yönetiliyor 
şeklinde konuştu. 

Zafer Partisi Kadın, Çocuk ve Aile Politikala-
rından Sorumlu İzmir İl Başkan Yardımcısı Avukat 
Sema Ayatar ise son dönemde kadın ve çocuk 
cinayetlerinin arttığını, şiddetin çığ gibi büyüdü-
ğünü vurguladı. Türkiye’nin İstanbul Sözleşme-
si’nden tek taraflı çekilmesini eleştiren Ayatar, 
6284 sayılı Ailenin Korunması ve Kadına Karşı 
Şiddetin Önlenmesine Dair Kanun’un da layıkıyla 
işlemediğini ve kadınların hukuki korumadan 
yararlanamadıklarını belirtti. Yenidoğan çetesine 
de değinen Ayatar, şunları söyledi: “Suç örgütleri-
nin sızabildiği özel sağlık kurumlarında bebekleri-
miz öldürülmekte. PKK terör örgütü üyeliğinden 
hüküm giymiş ve çalışması kesinlikle mümkün 
olmayan doktor görünümlü bir celladın özel sağlık 
kurumunda çalışması hukuken nasıl mümkün hale 
getirildi?” diye sordu. HABER MERKEZİ

TÜRKİYE İşçi Partisi (TİP) Sözcüsü Sera 
Kadıgil, kamuoyunda “Yenidoğan Çetesi” 
adıyla bilinen suç örgütünün faaliyetleri hak-
kında, Sağlık Bakanı Kemal Memişoğlu’nun 
yanıtlaması istemiyle verdiği soru önergesinde 
“Ülkede sağlık alanında daha büyük nasıl bir 
vahşet ya da ne yaşanırsa istifa etmeyi düşü-
nürsünüz?” ifadelerini kullandı. Kadıgil’in 
tek soruluk önergesi ise şu şekilde: “Kamusal 
bir hizmet olmaktan çıkarılıp piyasaya açılan 
sağlık sisteminin yarattığı vahim marazlar ve 
skandallara ilişkin son vahim örnek Yenidoğan 
Çetesi’dir. Bu çetenin tespit edilebilen 21 be-
beği katlettiği, sayısı bilinmeyen bebekte kalıcı 
sağlık sorununa sebep olduğu ortaya çıkmıştır. 
CİMER’e ilk ihbar 27 Mart 2023’te yapıl-
masına karşın hastane ruhsatları ancak olay 
kamuoyunda yankı bulunca iptal edilmiştir. 
Tüm bu vahşet siz İstanbul İl Sağlık Müdürü 
iken yaşanmıştır. Ülkede sağlık alanında daha 
büyük nasıl bir vahşet ya da ne yaşanırsa istifa 
etmeyi düşünürsünüz?”

TİCARET Bakanı Ömer Bolat, “Otomo-
tivde bugüne kadar 749 firmaya 459 milyon 
lira ceza kesildi. Araç fiyatlarındaki köpüğün 
ortadan kalktığı görülüyor. 1007 emlakçıya 101 
milyon lira idari para cezası uyguladık. İhtiyaç 
duyulması hâlinde ilave tedbirler uygulamaya 
alınacak” dedi. Otomotiv ve emlak sektöründe 
yapılan düzenleme ve denetim faaliyetlerine 
ilişkin açıklamalarda bulunan Bakan Bolat, 
otomotiv piyasasında yaşanan spekülatif fiyat 
oluşumları, stokçuluk, sıfır taşıta erişim gibi 
sorunların bertaraf edilmesi ve istikrarlı bir 
piyasa yapısının tesis edilmesine yönelik çalış-
maları aralıksız sürdürdüklerini belirtti. Bakan 
Ömer Bolat, “Yapılan düzenlemeler, yürütü-
len yoğun denetim faaliyetleri ve uygulanan 
yaptırımlar neticesinde, araç fiyatlarındaki 
köpüğün ortadan kalktığı, vatandaşlarımızın 
sıfır ve ikinci el araca ulaşmasının kolaylaştığı, 
satış kampanyaları ve ciddi fiyat indirimleri 
ile vatandaşımız lehinde olumlu sonuçlar elde 
edildiği görülmekte” dedi. AA

Araçta 749 firmaya
459 milyonluk ceza

‘Emekli olmayın
çalışmayı sürdürün’

ÇALIŞMA ve Sosyal Güvenlik Bakanı Ve-
dat Işıkhan, emeklilik sistemiyle çok fazla 
oynamayı düşünmediklerini söyledi. 2024 
ila 2025 yılında emekli olacakların maaş-
larında oluşacak yüzde 30’luk farka ilişkin 
açıklamada bulunan Işıkhan, enflasyonun 
yüksek olduğu dönemlerde bu tür tartışma-
ların gündeme geldiğini söyledi. Işıkhan, 
“Emeklilik sistemiyle çok fazla oynamayı 
düşünmüyoruz. Çalışanlarımızın daha çok 
üretimine ve çalışmasına ihtiyacımız var. 
Sistemde ne kadar çok kalırlarsa bizim 
için, sosyal güvenlik sistemimizin geleceği 
açısından, sürdürülebilirliği açısından çok 
önemli olduğunu düşünüyorum. Vatandaş-
larımızdan önemli ricam; elimiz, ayağımız 
tutuyorken, nefes alıyorken, sağlıklıyken 
çalışmaya, üretmeye devam etmeleri” diye 
konuştu. Almanya’da 40 yıl prim ödenip 20 
yıl emekli aylığı alınmasına karşın, Türki-
ye’de bunun tam tersi olduğunu ifade eden 
Işıkhan, ne kadar çok prim ödenirse emekli 
aylığının da o ölçüde yüksek olacağını 
hatırlattı. AA

TİP’li Kadıgil’den 
Bakan’a istifa çıkışı

FETÖ elebaşı Fethullah Gülen’in ölümünü değerlendiren CHP lideri Özgür 
Özel, “Örgütün kurucusu öldü, örgüt ortada duruyor” dedi. AK Parti 

milletvekilleri de Gülen için “Kötü bilirdik, ateşi bol olsun’ mesajı paylaştı  

‘Kurucusu öldü
örgütü duruyor’

‘Muz cumhuriyeti 
bile değil’

CHP İzmir Milletvekili Rıfat Nal-
bantoğlu; İzmir 4. İdare Mahke-

mesi’nin Çevre Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanlığı’nın hazırladığı 
İnciraltı planlarını iptal kararını 
değerlendirdi. Kararı; “Hak; hem 
tüm İzmir halkının çıkarları hem de 
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin 
duyarlılığı ve haklı gerekçeleri açı-
sından yerini bulmuştur” ifadeleriyle 
yorumlayan Nalbantoğlu, “Genel 
kamu çıkarlarına, doğanın korun-
masına, bilim ve hukuka rağmen 
iş yapamazsınız. Yıllardır, İzmir 
Büyükşehir Belediyesi’nin yok sa-
yıldığı, ‘betonlaşma projesi’ olarak 
dayatılan İnciraltı planlarının iptali; 
belediyemizin ısrarla, kararlılıkla 
‘kent ve halk için, hak arayışının’ bir 
sonucudur. Şimdi, İzmir Büyükşehir 
Belediyesi’nin de parçası olduğu bir 
konsensüs ile üretme süreci kaçınıl-
maz” diye konuştu.  

‘Böyle geri teper’
İnciraltı planlarına 

ilişkin sürecin başın-
dan bu yana, tek 
yanlı ve dayatma-
cı bir tutumla 
yürütüldüğünü 
vurgulayan 
CHP’li Nalban-
toğlu bir kentin 
planlamasının ilke 
ve esasları ile yasal 
zemini olduğunu 
kaydetti. Kent planla-
malarının yürütme ve uy-
gulamasında Büyükşehir 
Belediyesi’nin görüşü, ve planlama 
önerilerinin dikkate alınmak zorun-
da olduğunu açıklayan Nalbantoğ-
lu, “Çünkü bir kente hâkim olan; 
insanının ihtiyaçlarını, kentsel alt 
yapısını, doğal, kültürel ve tarihi do-
kusunu bilen; herkesi mutlu edecek 
en doğru planlamayı yapacak olan 
idare, yerel idaredir. ‘Biz yaptık, 
oldu. Biz yapar, geçeriz’ yaklaşımı 

işte böyle 
geri teper; 

adaletin 
terazi-
sinden 

işte böyle 
geri döner. 

İnciraltı 
planlarının 

iptalinin çok 
haklı gerekçeleri 

var. Ortada, isyan 
edilecek, kükreyecek bir durum yok. 
İktidarın İzmir’deki temsilcilerini, 
sağduyuya, İzmir için ortak akılla 
üretmeye davet ediyorum. Bundan 
sonrasında atılacak adımlar için, Bü-
yükşehir Belediye Başkanımız Sayın 
Cemil Tugay da iyi niyeti ve yapıcı 
tutumuyla ‘biz hazırız’ dedi. Bu sü-
reç uzlaşı içinde ve en hızlı şekilde 
yürütülmeli” ifadelerini kullandı.

‘İnciraltı’nda hak 
yerini bulmuştur’

İzmir 4. İdare Mahkemesi’nin İnciraltı Planlarını iptal etmesiyle ilgili konuşan CHP İzmir 
Milletvekili Rıfat Nalbantoğlu, “İzmir halkının çıkarları açısından hak yerini bulmuştur” dedi

2018, 2019 ve 2020 yıllarında 
bölgeye ilişkin plan taslaklarının 
bakanlığa gönderildiğini ve sonuç 
alınamadığını belirten CHP İzmir 
Milletvekili Rıfat Nalbantoğlu; 
bugün bilirkişi raporuna dayandı-
rılan iptal kararındaki gerekçelere 
de dikkat çekti. Nalbantoğlu, 
değerlendirmesinde, “İnciraltı, 
İzmir’in nefes borusu; yaşam koyu. 
Bakanlık, belediyemizin önerdiği 
yeşil alanları yarı yarıya düşüren; 
turizm, ticaret ve konut kullanımın-
daki inşaat alanları ise iki katına 
çıkarılmıştı. Bölge ve kent içi ula-
şımını yok sayarak kısa vadede kriz 

yaratacak; kamusal alanlar için 
sürdürülebilir olmayan bir planla-
ma yapmıştı. İzmir Körfez Proje-
si’nin bir bölümü plana işlenmişti 
ve ne doğal denge ne yeşil koridor-
lar dikkate alınmıştı. Buradan rant 
ve belli kesimleri mutlu edecek bir 
tablo çıkacaktı. Bize ‘istemezükçü’ 
diyorlar ama; asıl onlar ‘biz yaptık 
olducu’. Bu böyle devam edemez. 
İzmir’in geleceği ve kamu yararı 
yok sayılamaz. Bunu önümüzde tüm 
gerçekliğiyle duran başta İnciraltı 
olmak üzere Çeşme ve Buca Ceza-
evi projeleri için de söylüyorum” 
şeklinde konuştu. 

‘Kriz yaratırdı’Rıfat Rıfat 
NalbantoğluNalbantoğlu
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TEKNOFEST 2024 takım yarışmalarında, Ege 
Üniversitesinin bilim ve teknoloji ekipleri inovatif 
ve yenilikçi projeleri ile ödül almaya devam ediyor. 
Antalya’da düzenlenen TEKNOFEST 2024 takım 
yarışmalarında Ege Üniversitesinin Ege Telsiz 
Takımı, “İnsanlık Yararına Teknoloji” yarışmasında 
“En İyi Ticarileştirme Potansiyel”prestij ödülünü 
kazanırken, TEKNOFEST’in Adana etabından da 
Türkiye Üçüncülüğü ödülü ile ayrıldı. Ege Üniver-
sitesi Rektörü Prof. Dr. Necdet Budak, Ege Telsiz 
Takımını makamında ağırlayarak tebrik etti. 

Rektör Prof. Dr. Necdet Budak, “Ulusal ve 
uluslararası platformlarda düzenlenen yarışmalarda 
önemli ödüller alan Üniversitemiz öğrencileri, bu 
başarılarını Antalya’da düzenlenen TEKNOFEST 
2024’te de sürdürdüler. ödüllendirildi. Yenilikçi 
yöntemlerle geliştirdikleri projeleriyle ülkemizin 
Milli Teknoloji Hamlesi vizyonuna nitelikli katkı 
sunan takımımızı tebrik ediyorum” diye konuştu. 
HABER MERKEZİ 

URLA’DA Uzunkuyu İlk ve Ortaokulu ile 
Köy Yaşam Merkezi’nin 12 dönüm büyük-
lüğündeki bahçesinde, Cumhuriyet’in 101. 
yılı etkinlikleri kapsamında zeytin hasadı ve 
oyun şenliği kermesi düzenlendi. 27 zeytin 
ağacının bulunduğu okul bahçesinde hasada 
katılan öğrenciler keyifli anlar yaşadı.

Uzunkuyu İlkokulu’nun 1933 yılında 
Vali Kazım Paşa tarafından yapılmış tarihi 
bir okul olduğunu anlatan Uzunkuyu İlk ve 
Ortaokulu, Köy Yaşam Merkezi Müdürü 
Pınar Duygu Erdoğan, ilkokul binası olarak 
kullanılan okula 1997’de ortaokul binasının 
da eklendiğini belirtip “Uzunkuyu İlk ve 
Ortaokulu Urla’daki 7 köy ve mahallenin tek 
okulu. 140 öğrencimiz var. 2022 yılında Köy 
Yaşam Merkezi açıldı. Halk Eğitim’in köy 
halkının katılımıyla açtığı dikiş nakış, resim 
ve spor kursları var. Tüm yıl boyunca açık 
olarak hizmet vermeye devam ediyoruz” 
dedi. DHA

Malta bayraklı “MarellaDiscovery” adlı 
kruvaziyer, çıktığı tur kapsamında “ana liman” 
olarak kullandığı Muğla’nın Marmaris ilçesine 
geldi.

Girit Adası’ndan gelen ve Marmaris Lima-
nı’nın büyük iskelesine yanaştırılan gemide, 
çoğu İngiliz 1773 yolcu ve 753 personel 
bulunduğu belirtildi.Gümrük işlemlerinin 
ardından limandan ayrılan turistler, Marmaris 
Çarşısı, tarihi Kaleiçi Mahallesi, Marmaris Yat 
Limanı ve Uzunyalı Sahili’ni gezdi.

İlçe merkezindeki tarihi ve turistik yerleri 
gruplar halinde ziyaret eden yolcular, deniz 
kenarındaki restoran ve kafelerde vakit geçirdi.
Bazı turistler Dalyan Kaunos turuna katıldı.

Marmaris CruisePort’tan “ana liman” 
hizmeti alan gemiden ayrılan yolcular, ilçedeki 
otellerde bir hafta konaklayacak. Marmaris’ten 
çok sayıda yolcu, bir sonraki tura katılmak 
üzere gemiye bindi. “MarellaDiscovery”nin, 
gece saatlerinde demir alarak Pire Limanı’na 
hareket etti. AA

TEKNOFEST Akdeniz’den
2 farklı ödülle döndüler

Urla’da zeytin hasadı ve
oyun şenliği düzenlendi

MarellaDiscovery, “ana 
limanı” Marmaris’e geldi

‘Dibek kahvesinde 
aroma içinde kalır’

İZMİR’İN kültürel 
dokusunun oluş-
tuğu yerlerden 
olan Basmane, 
tarihi yapılarıyla 
kültürel mirasa ev 
sahipliği yapıyor. 
Basmane’de Ana-
fartalar Caddesi’nde 
kentin tarihinde iz 
bırakan yapılar arasında tarihi 
dükkanlar da yer alıyor. Dede 
yadigarı dükkanlarında ata 
mesleğini devam ettiren Bekir 
Kölgeli, 78 yıl önce dedesinin 
açtığı ‘Hakiki Dibek Tahmis’ 
dükkanında dibek kahvesi 
üretiyor.

Dedesinin Konya’dan 
İzmir’e göç ettikten sonra 
1946’da dükkanı aldığını dile 
getiren Kölgeli, “Dedem ve 
babam dükkanda beraber çalış-
mışlar. Sonra uzunca bir süre 
babam dükkandan geçimini 
sağlamış. Ben de bu dükkanın 

içinde büyüdüm. 1992 
yılından itibaren de 

dükkanı ben çalış-
tırmaya başladım. 
Yaşım 60 oldu, 
11- 12 yaşlarımdan 

itibaren bu dükkana 
gelmeye başladım. Bu 

zamana kadar geldik” 
dedi.

‘Daha yumuşak olur’
Dükkanda kahveyi 

döven makinayı 45 
sene önce amcasının 
yaptığını söyleyen 
Kölgeli, “Tahmis, 
kuru kahveci 
demek. Şu anda 
yanlış bir algı var. 
Dibek kahvesi 
Türk kahvesinin 
dövülerek yapıl-
masına verilen 
isim. Kahvenin 
içine herhangi bir 

karışımla dibek kahvesi olmaz. 
Çekirdek kahve ezilerek dövül-
düğünden dolayı dibek kahvesi 
deniyor. Eskiden havanlarda 
dövüyorlarmış, havanın yerine 
artık otomatik makine dövüyor. 
Türk kahvesiyle dibek kahvesi 

aynı. Sadece kahvenin 
işleniş şekli var. Dövü-
lerek yapıldığı zaman 
dibek kahvesi, makinede 

çekildiği zaman nor-
mal kahve oluyor. 
Dibekte dövdüğü 
zaman kahvenin 

aroması, yağı 
içinde kalıyor. 
Ondan dolayı 
kahve biraz 

daha lez-
zetli ve 

yumuşak 
oluyor” 
diye 
konuştu. 

DHA

Basmane’deki 78 
yıllık dükkanlarında 
dede mesleği 
kahveciliği sürdüren 
Bekir Kölgeli,  
“Dibekte dövüldüğü 
zaman kahvenin 
aroması, yağı içinde 
kalıyor” dedi

İZMİR Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil 
Tugay’ın ‘Acil Eylem Planı’ kapsamında başlatılan 
asfalt seferberliği kent genelinde sürüyor. İzmir 
Büyükşehir Belediyesi Fen İşleri Dairesi Başkan-
lığı koordinasyonunda İZBETON AŞ ekipleri kent 
merkezinde ve çevre yerleşimlerde ulaşım konforu-
nu artırmak için asfalt serim, sathi kaplama ve yol 
düzenleme çalışmalarına devam ediyor.

Yaz ayları öncesi İzmir’in turistik ilçelerindeki 
yol düzenlemelerini tamamlayan İZBETON ekipleri, 
sonbaharda da kış turizminin ağırlık kazandığı böl-
gelerde çalışıyor. Kış aylarında cazibe merkezi olan 
Ödemiş’e bağlı Bozdağ yolunda asfaltlama çalışması 
tamamlandı. Ekipler, Ödemiş’in kuzeyinde yer alan 
yaklaşık 2 bin metre yükseklikteki Bozdağ Kayak 
Merkezi yolunda 4,5 kilometrelik sıcak asfalt serimi 
uygulaması yaptı. 350’den fazla kamyonla taşınan 10 
bin ton sıcak asfalt Bozdağ yoluna serildi. Çalışmay-
la Bozdağ bölgesine hem turistlerin hem de bölgede 
tarım arazisi olan çiftçilerin ulaşımı daha güvenli 
ve konforlu hale getirildiği bildirildi.   
HABER MERKEZİ

Bozdağ Kayak 
Merkezi’nin

yolu yenilendi

700 MILYON TL’LIK 
‘Grand Port’ tanıtıldı
Torbalı’nın 
Ayrancılar 
mahallesinde 
İZKOOP tarafından 
700 milyon liralık 
yatırımla hayata 
geçirilecek ‘Grand 
Port’ projesi 
tanıtıldı. Projede 
350 çocuğa hizmet 
verecek bir de kreş 
olacak 

Ayrancılar’ın gözbebeği Türkmen-
köy mevkiinde modern ve yatay 
mimarisi ile dikkat çeken, Grand 

Port Projesi, konut sektörüne önemli katkılar 
sunan İZKOOP tarafından 21 Ekim’de Tarihi 
Havagazı Fabrikası’nda gerçekleşen lansman 
ile temelini attı. İZKOOP Genel Koordinatörü 
Çağlar Kalkan, toplam 25 bin 400 metrekare 
alan içerisindeki projenin modern ve yatay 
mimarisi ile geniş metrekarelerde 2+1 ve 3+1 
dairelerden oluşan 340 bağımsız bölümden 
oluştuğunu söyledi. Geniş peyzaj alanları, 
yüzme havuzu, açık ve kapalı spor alanları, 
çocuk oyun alanları ve yürüyüş yolları ile 
şehre yakın, gürültüden uzak eşsiz yaşam 
alanları sunduklarını kaydeden Kalkan, “Proje 
Adnan Menderes Havaalanı, Pancar ve İTOB 
Organize Sanayi Bölgesi ile İzmir – Aydın 
otobanına yakınlığı sebebiyle de ulaşımda 
kolaylık sağlıyor. Ayrıca Torbalı Belediyesi 
tarafından yapılması planlanan Pancar – Ay-
rancılar Kültür Sanat ve Gençlik Merkezi’nin 
yanı başında bulunuyor” diye konuştu.

Konut Yapı Kooperatifçiliğine yeni bir 
vizyon kazandırmak için yola çıktıklarının 

altını çizen Kalkan, “2022 yılında İZKO-
OP markasıyla gerçekleştirdiğimiz, Nobili 
Park Airport projemize komşu, Grand Port 
projemizi de sizlere sunmaktan mutluluk 
ve onur duyuyoruz. İzmir sevdalısı bir ekip 
olarak hedeflerimiz, şehrin kentsel dönü-
şümünde değerli projeler üretirken, yeni 
konut alanlarında da İzmir halkının yaşam 
kalitesine uygun projeler gerçekleştirmektir. 
Konut alımının zorlaştığı, kredilerin yüksek 
oranda faizle ve kısıtlı bir şekilde ulaşıldığı, 
zor ekonomik şartların olduğu böyle bir 
ortamda, öngörülmeyen artışların ve karla-

rın bulunmadığı fiyatlarla, vadeli ve faizsiz 
bir ödeme planı ile üyelerimizi konut sahibi 
yapıyoruz” dedi.

Kreş ve spor desteği
İZKOOP olarak sosyal sorum-
luluklarının da farkında olduk-

larının altını çizen Çağlar 
Kalkan, “Torbalı Belediyesi 

ile yapmış olduğumuz 
çalışmalar sonucunda, 

projelerimize yakın 
bir alanda, 350 

çocuğumuza 

hizmet verecek bir kreş yapma konusunda 
anlaşma sağlandı. Bunun yanında projele-
rimizin bulunduğu Ayrancılar bölgesinde 
çocuklarımızın ve gençlerimizin daha çok 
spor yapmasını sağlamak üzere Ayrancılar 
Gençlik Spor Kulübü’ne de destek veriyoruz” 
ifadelerini kullandı.Temel atma töreni için 
Ayrancılar’a canlı bağlantı yapılıp temel 
atma töreni gerçekleştirildikten toplantıda 
katılımcılara İZKOOP’un “şehrin merkezinde 
yaşamla iç içe” sloganıyla 2025 yılında haya-
ta geçirmeyi planladıkları Black Gardens ve 
DOĞA Residences projelerinin kısa tanıtımı 
da yapıldı. 

Toplam 700 milyon liralık yatı-
rımla Ayrancılar’da hayata geçecek 
olacak proje 25 bin 400 metrekare 
alan içerisinde yer alacak. Toplam 
340 bağımsız bölümün olacağı pro-
jede konutlar 2+1 ve 3+1 daireler-
den oluşacak. Geniş peyzaj alanları, 

yüzme havuzu, açık ve kapalı spor 
alanları, çocuk oyun alanları ve 
yürüyüş yolları yapılacak proje 
Adnan Menderes Havaalanı, Pancar 
ve İTOB Organize Sanayi Bölgesi 
ile İzmir – Aydın otobanına yakın bir 
konumda yer alıyor. 

Yüzme havuzundan yürüyüş yoluna

Törende inşaat ve konut sektörünün 
geleceği de masaya yatırıldı. Yatırım ve Ta-
sarruf Danışmanı Mert Başaran ise şunları 
söyledi: “Konut Sektöründe 2025 Vizyonu” 
başlıklı sunumunda Türkiye’de üst gelir 
grubuna yönelik konutlar yapılırken alt 
ve orta gelir grubuna uygun konut üretimi 
olmadığını kaydetti. Başaran, “Bugün 
uygun fiyatlı evlerin yapımı ne yazık ki 

müteahhitler tarafından tercih edilmemekte. 
Bu insanlar bu evleri alamayacaklar ve 
bugün alamadıklarını 2 – 3 yıl sonra zaten 
hiç alamazlar. O yüzden bugün alabilecek-
leri en uygun mülkleri almaları gerek. Poor 
Mindset denilen fakir kafa yapısına kapıl-
mamak, fakir düşünmemek lazım. Bütçene 
göre küçük de olsa yatırım amaçlı konut 
alıp, senden sonrasını düşüneceksin.”

‘Fakir düşünmeyin’

Filiz
Erol

MertMert
BaşaranBaşaran

NecdetNecdet
BudakBudak

ÇağlarÇağlar
KalkanKalkan

Bekir Bekir 
KölgeliKölgeli



Murat Beşir Babaoğlu

Menemen FK’dan 
mutlusu yok

muratbabaoglu@hotmail.com

İki takım düşünün... İlk 2 sırayı paylaşıyor-
lar. Galibiyetleri aynı, beraberlikleri aynı, 
mağlubiyetleri aynı. Dahası attığı goller 

aynı, yediği goller bile aynı. Dolayısıyla puan-
ları da aynı. Sadece isimleri farklı. Biri Mene-
men FK, diğeri 68 Aksaray Belediyespor. 

Menemen büyük bir kapışmaya sahne ola-
caktı. İlçe bunun bilincindeymiş; tribünleri 
görünce anladım. Önceleri bir taraf doluy-
ordu ama diğer taraf bazen hiç açılmıyordu. 
Bu sefer az bir kısım dışında Menemenliler 
tribünleri doldurmuştu. VIP de doluydu. 
Yetmediği için basın tribünü de onlara tahsis 
edilmişti. Bu da yetmemişti, en üstte, benim 
de izlediğim camekan yer de doluydu. Sosyal 
medyada da yayını soran çok olmuş. İnter-
netten ya da televizyondan yayın yapılsa, 
taraflı tarafsız birçok kişi bile izlerdi eminim.

***
Dengeli bir maç olacağını düşünmüştüm. 

İki takım da önce yenilmemeyi düşünecek, 
sonra yenmeye çalışacaktı. Yanıldım.

Karşılaşmaya 68 Aksaray daha iyi başladı. 
Daha iyi paslaştı, daha çok atak yaptı ama 
gol yollarında etkisiz kaldı. Top rakipteyken 
yaptığı presle hemen kaptı, kalesine kolay 
kolay getirtmedi. Bir süre sonra yorula-
caklarını düşündüm ancak bir kez daha 
yanıldım. İlk yarı bitene kadar temposunu 
kaybetmedi.

İkinci yarı üstünlüğünü yitirir gibi oldu. 
Maç dengelendi. Pozisyon olarak kısır 
sayılabilirdi müsabaka. Bu sebeple golsüz 
bitme olasılığı yüksekti. Duran bir toptan, 
köşe vuruşundan Mazlum Demir uzun 
boyunun avantajıyla fileleri havalandırdı ve 
takımını öne geçirdi. Konuk takım baskı kur-
mak istedi. Yeterince başaramadı. 90+7’nci 
dakikada faul atışında kaleci Ali Türkan 
ileriye gitti. Defansın uzaklaştırdığı topu 
Emirhan Arkutçu aldı, çevresine baka baka 
hızla kaleye doğru ilerledi. Garantiye almak 
için boş olan kaleye iyice yaklaşıp, farkı 2’ye 
çıkardı. Ali arkalarda kalmıştı ve sadece bak-
makla yetinmişti. Öyle bir sevinç yaşandı ki, 
sanki şampiyonluk gelmişti.

68 Aksaray’ın paslaşmasına yeniden 
dönüp, biraz açmak istiyorum. Uzun süredir 
birlikte oynamış havaları vardı. Arkadaki 
arkadaşına bakmadan pas atabiliyorlar, 
topuk pası yapabiliyorlar, nereye koşacağını 
tahmin edip, önlerine gönderebiliyorlardı. 
Harlemvari hareketlere şahitlik ettik. Atlam-
amak gerekir ki, burası ne Süper Lig ne de 1. 
Lig. 2. Lig’de bu paslaşmalar elbette takdir 
edilmeli.

***
Menemen FK penceresinden baka-

cak olursam oyun olarak rakibinin biraz 
gerisinde kaldığını söyleyebilirim. Çok iyi 
pas yapardı, bu sefer yapamadı, oyunu ters 
yöne çok iyi çevirirdi, çeviremedi. Baskıdan 
iyi paslarla çıkabilirdi, çıkamadı. Net 
pozisyonlar bulurdu, bulamadı. Ama defans-
ta başarılıydı, gol yemedi. Gol yemeyince attı 
ve kazandı.

***
Süper Lig tecrübesi olan İbrahim Yılmaz 

aşırı sakin bir maç çıkardı. Halk dilinde 
‘ruhu sahada yoktu’ denebilir. Ya da kalitesi-
nin çok altında bir ligde, herkesi küçümser-
cesine oynuyor havası vardı. Bir pozisyonda 
ceza alanı hemen önünden aşırtma bir vuruş 
yaptı. Hiçbir kaleci bunu yemez. 8 maçta 
sadece 1 golü var. Kendisine çeki düzen ver-
meli ve savaşçı bir havaya bürünmeli. Yoksa 
formasını kaybedecek. Yazdıklarıma bakarak 
kişiliği hakkında olumsuz bir fikre varmayın 
sakın. Tam tersi centilmen biri. Örneğin bir 
pozisyonda kaleci rakip topu kurtardığında 
tebrik edercesine dokundu.

83. dakikada Behlül Aydın çok güzel bir şut 
çekti. Doksanın yakınına giden topu Mehmet 
Enes Sarı, Musleravari bir kurtarışla kornere 
çeldi. O kurtarış olmasa 3 puan da olmazdı 
büyük ihtimalle.

***
Bir de sonuç kısmı yapayım bu köşe yazım-

da.
Bu ligde yani 2. Lig Kırmızı Grup’ta çok 

güzel futbol oynayan takımlar var. Bunlardan 
Bucaspor 1928, Ankara Demirspor ve Karacabey 
Belediyespor’u sayabilirim. Puan tablosunda 
büyük değişiklikler olabilir. Bu sebeple ne fazla 
sevinmeli ne de çok üzülmeli. Her takım için 
geçerli değil bu durum. Örneğin Diyarbekir-
Spor’un işi çok ama çok zor. Ligin dibinde ve 
oynadığı bu futbolla geleceği karanlık.

Karşıyaka SK, bu sezon futbol 
sahnesinde adeta fırtına gibi 
esiyor! Yeşil-Kırmızılılar, çık-

tıkları son 6 maçın tamamını kazanarak 
hem taraftarlarına büyük sevinç yaşattı, 
hem de rakiplerine ciddi bir gözdağı 

verdi. Peki, Karşıyaka’nın bu olağanüstü 
çıkışının ardındaki sebepler neler? 
Şampiyonluk yolunda onları neler 
bekliyor?

Yeşil-Kırmızılı takımın başarısın-
daki en büyük paylardan biri teknik 
direktörünün takıma kattığı disiplin 
ve taktiksel zekâ. Geçen sezon yaşanan 
sıkıntılar sonrası göreve gelen teknik 
ekip, kısa sürede takımın kimyasını 
oturttu ve sürekli olarak galibiyetle 
sahadan ayrılmayı başardı. Bu istikrarlı 
yönetim, Karşıyaka’nın şampiyonluk 

iddiasını güçlendirdi.
Karşıyaka denildiğinde ilk akla 

gelen unsurlardan biri de şüphesiz 
taraftarıdır. Özellikle iç saha maçların-
da Karşıyaka taraftarının yarattığı 
atmosfer, rakip takımlar için ciddi bir 
baskı unsuru oluyor. 6’da 6’lık galibiyet 
serisinde taraftarın etkisini yadsımak 
mümkün değil.

Takımın son maçlardaki performansı 
incelendiğinde, özellikle savunmadaki 
sağlam duruşu ve hücum hattındaki 
yaratıcılığı dikkat çekiyor. Takım, hem 

topun arkasında kalarak rakiplere 
pozisyon vermiyor, hem de bulduğu 
boşlukları hızlı ataklarla değerlendi-
riyor. Hücum hattındaki oyuncuların 
yüksek form grafiği de galibiyet serisine 
önemli katkı sağlıyor. Sezon başında 
yaptığı yerinde transferler, takımın 
sahadaki oyun kalitesini bir üst seviyeye 
taşıdı. Özellikle orta saha ve forvet 
hattına yapılan takviyeler, takımın oyun 
kurgusunu daha da etkili hale getirdi. 
Yeni oyuncuların adaptasyon sürecini 
hızla tamamlaması, galibiyet serisinin 

önemli yapı taşlarından birisi oldu.
Ligde en büyük rakibi Bursaspor’un 

berabere kalması ile liderlik koltuğuna 
oturan Karşıyaka’nın 6 maçlık galibiyet 
serisi takımın, taraftarın ve yönetimin 
büyük bir moral kaynağı oldu, ancak 
sezon uzun ve zorlu geçecek. Takımın 
bu form grafiğini sürdürebilmesi 
için önündeki zorlu maçları da aynı 
disiplinle geçmesi gerekiyor. Rakipler 
artık Karşıyaka’yı daha yakından takip 
edecek ve bu başarı serisini bozmak için 
ekstra çaba sarf edecekler.

İsmail İnan

Karşıyaka, 
şampiyonluğa 

göz kırpıyor
ismail@yenibakis.com.tr

Teknik Direktör Mustafa 
Reşit Akçay yönetiminde 

üst üste altıncı 
galibiyetini alan 

Karşıyaka, şampiyon 
olduğu yıl olan 2002-

2003 sezonundan 
21 yıl sonra üst 
üste 6 galibiyet 
aldı ve rakibi 
Bursaspor’u 

sollayıp liderliği 
devraldı

TFF 3’üncü 
Lig 1’inci 
Grup’ta bu 

sezon şampiyonluk 
yarışı veren Karşıya-

ka, Düzce’yi geriden 
gelip, son dakikada 2-1 

mağlup ederek 21 yıl 
sonra üst üste 6 galibiyet 

aldı, Bursa’yı sollayıp liderliği 
devraldı. 25. dakikada tartış-

malı penaltı kararıyla geriye 
düşen Kaf-Kaf deplasmanda 

yılmadı. Ali Sinan Gayla, 

44’üncü dakikada Yeşil-Kırmızı-
lı formayla attığı ilk golle skora 
denge getirirken, takımın gol kralı 
İshak Kurt, 88. dakikada penaltı-
yı kaleciye nişanladı, galibiyetin 
peşini bırakmayan Karşıyaka, 
90+2’de penaltıyı kaçıran İshak’ın 
asisti, Sefa’nın bu sezonki ilk 
golüyle 3 puana ulaştı.

Koltuğu devraldı
Ligde üst üste 6. galibiyetini 

alan Karşıyaka, 2. Lig’de şampi-
yon olduğu 2002-2003’ten 21 yıl 
sonra ilk kez 6’da 6 yaptı. En son 
o sezon 7 galibiyetlik seri yaka-
layan, bu sezon Teknik Direktör 
Mustafa Reşit Akçay yönetiminde 
lige 48 yıl sonra ilk kez ilk 4 maç-
ta gol yemeden başlayan Kaf-Kaf, 
21 yıl sonra bir ilki daha başarıp 
Bursa’dan koltuğu aldı.Bursa 17 
puanda kalırken, namağlup 19 pua-
na ulaşan Yeşil-Kırmızılı ekip zir-
veye bayrağını dikti. Karşıyaka 
cumartesi günü Tokat Belediyesi 

Plevnespor’u, galibiyet serisini 7 
maça çıkarmak amacıyla İzmir’de 
konuk edecek. Karşıyaka’nın oy-

nayacağı stat ismi henüz 
netleşmedi. 

Üst üste 3’te 3
İzmir’de Altay’la birlikte 

şirketleşmeyen tek kulüp 
olmasına rağmen 3 branşta ba-
şarılı mücadeleyi sürdüren Kar-
şıyaka, futbol, basketbol 
ve voleybolda iki 
hafta üst üste 
3’te 3 yaptı. 
Kadınlar Vo-
leybol 1’inci 
Ligi’nde ise 
13 yıllık 
Sultan-
lar Ligi 
hasretine 
son 
vermek 
isteyen 
İnfo 
Yatırım 
Karşıyaka, 
oynadığı 3 
maçı da kaza-
nıp lider oldu.
DHA

Bu sezon Teknik 
Direktör Mustafa Reşit 

Akçay yönetiminde, lige 
48 yıl aradan sonra ilk 
kez 4 maç gol yemeden 

başlayan ve 7 hafta 
sonunda 6 galibiyet 1 
beraberlikle namağlup 

19 puana ulaşan 
Yeşil-Kırmızılı ekip 
zirveye bayrağını 

dikti.

BAYRAĞINI BAYRAĞINI 
ZIRVEYE ZIRVEYE 

DIKTIDIKTI

UfukUfuk
SarıcawSarıcaw

Camia 
kulübü olarak ayakta 

kalmaya çalışırken son 
çıkan spor yasasının yöneticileri 
kamu borcundan sorumlu tut-

masıyla 90 milyon lirayı aşkın vergi 
borcu yüküyle karşı karşıya kalan 
Karşıyaka, Başkan İlker Ergüllü 

yönetiminde çözüm arayış-
larını sürdürüyor.

Çözüm arayışları 
sürüyor

REKORLA REKORLA 
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AMERIKA Birleşik Devletleri’nin Havai Adası’n-
daki Molokai Kanalı’nı da 12 saat 10 dakikada 
yüzerek geçip bunu başaran ilk Türk sporcu 
olan İzmirli ultra maraton yüzücüsü 
Bengisu Avcı, kadınlarda parkurun 
Avrupa’nın en hızlı derecesinin de 
sahibi oldu. Okyanus Yedilisi (Ocean 
7) olarak adlandırılan dünyanın en 
zorlu 7 açık deniz yüzüşü projesini 
tamamlamak için 5’inci etabı da bitiren 
ilk Türk kadını olan Bengisu Avcı, ka-
dınlarda Avrupa’nın en hızlı derecesini 
alarak tarihteki yerini aldı. Geçtiğimiz 
cumartesi Molokai’den okyanusa giren 
İzmirli yüzücü, yaklaşık 42 kilometrelik parkuru 12 
saat 10 dakikada bitirip Havai’ye ulaştı. Bu derece, Molokai 
etabında Avrupalı bir kadın yüzücü tarafından kayıtlara geçen 
en hızlı zaman oldu. DHA

TFF 2’nci Lig Beyaz Grup ekiplerinden 
Altınordu zirve yarışına ağırlığını koydu. 
Önceki hafta evinde lider Kastamonuspor’u 
1-0 yenen Kırmızı-Lacivertliler, deplasman-
da da ikinci sıradaki Beykoz Anadoluspor’u 
3-1 mağlup ederek hem seri yakaladı hem 

de ilk kez dış sahada kazandı. 
Oynadığı 8 maçta 5’inci galibiyetini 
elde eden Kırmızı-Lacivertliler 
3 kez de sahadan beraberlik-
le ayrılıp henüz mağlubiyet 
yüzü görmedi. Puanını 18’e 
yükselterek 2’nci sıraya adını 
yazdıran Altınordu, gelecek 
adına taraftarını umutlandırdı.

“Galibiyeti hak ettik”
Teknik direktör Olcay Şahan çok 

önemli bir galibiyet elde ettiklerini 
belirterek, “Rakibimizi iyi analiz et-
miştik. Maça iyi hazırlanarak geldik ve 

karşılığını aldık. Takımımı 
kutluyorum, galibiyetlerin 
devamını getireceğiz” 
dedi.DHA

Bengisu Avcı Bengisu Avcı 
rekorla yüzdürekorla yüzdü

Altınordu gümbür gümbür
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MustafaMustafa
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AkçayAkçay

OlcayOlcay
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